
استاندار، مخالفان پروژه انتقال آب 
هلیل رود را به مذاکره  دعوت کرد
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تومــان  500 قیمــت              1399 آذر   17 دوشــنبه         879 پیاپــی  شــماره  چهــارم          ســال 

اقدامات منطقه یک 
در خصوص دفع آب های 
سطحی در زمان بارندگی

تقدیر وتشکر دکتر زینی وند استاندار کرمان از مهندس 
سلطانی نژاد مدیر کل بنیاد مسکن

آماده باش راهداران در محورهای ارتباطی 
جنوب استان کرمان

آماده باش جمعیت هلال احمر کرمان برای بارش های آینده

کسب رتبه برتر شرکت گاز استان کرمان در فرآیند 
ارزیابی سلامت اداری در سطح شرکت ملی گاز ایران

کرمان  یک  منطقه  شهرداری  سرپرست 
اقدامات این منطقه در خصوص دفع آب های 

سطحی در زمان بارندگی را تشریح کرد.
به گزارش کرمان آنلاین، محمدرضا نخعی با 
اشاره به مطالعات هدفمند توسط کارشناسان 
منطقه یک برای جلوگیری از آب گرفتگی معابر 
در هنگام بارندگی گفت: علاوه بر بررسی نقاط 
حساس منطقه در هنگام بارندگی، اقداماتی 
ازجمله لایروبی جوی ها، پاک سازی و لایروبی 
کانال ها و پل های نصب شده بر روی جوی ها 
در معابر اصلی و فرعی منطقه، حفر چاه های 
جذبی و بازبینی و رفع نقص پمپ های ثابت 
و سیار محدودۀ منطقه یک در دستور کار 

قرار گرفت.
وی با اشاره به لایروبی و توسعۀ بخشی از 
دریاچۀ دفع آب های سطحی در بزرگراه امام 
رضا علیه السلام گفت: این دریاچه جهت دفع 
و جمع آوری آب های سطحیِ معابر ازجمله 
بزرگراه آیت الله خامنه ای، خیابان میرزارضا 
کرمانی، میدان شهدا، بلوار شهید باهنر، بلوار 
شهدای خانوک، خیابان شهدای فتح آبادان و 

خیابان فیروزآباد، آماده سازی شد.
سرپرست شهرداری منطقه یک همچنین از 
ساخت حوضچۀ جمع آوری آب های سطحی 
و پمپاژ و انتقال آب به دریاچۀ دفع آب های 
سطحی در بزرگراه امام رضا علیه السلام و دفع 
کامل آب های سطحی در هنگام بارندگی در 
تقاطع شهید باهنر خبر داد و گفت: با تکمیل 
این حوضچه، معضل آبگرفتگی در محدودۀ 
تقاطع شهید باهنر به طور کامل مرتفع خواهد 
شد.نخعی به حفر 25 حلقه چاه جذبی در معابر 
و محله های منطقه یک اشاره کرد و گفت: 
همچنین ورودی تمام چاه های جذبی محدودۀ 
این منطقه بازبینی و مشکلات ورودی چاه ها 

برطرف شد.

تقدیـر وتشـکر دکتـر زینـی ونـد 
استاندار کرمان از مهندس سلطانی 
نژاد مدیـر کل بنیاد مسـکن انقلاب 
اسـلامی اسـتان ازاقدامـات انجـام 
شـده بنیاد مسـکن انقلاب اسلامی 
اسـتان  در مناطق سـیل زده استان 
خوزسـتان شهرسـتان حمیدیـه به 
عنوان سـتاد معین بازسـازی  موفق 
در حوادث سـیل سـال 98 بـا توجه 
به گـزارش مدیریـت بحران کشـور 
در جلسه امروز سـتاد بحران استان 
در ایـن جلسـه  مهنـدس سـلطانی 
نژاد مدیـر کل بنیاد مسـکن انقلاب 
اسـلامی اسـتان از اقدامـات  سـتاد 
معیـن بازسـازی بنیـاد مسـکن 
انقلاب اسـلامی کرمـان در  مناطق 
سـیل زده شهرسـتان حمیدیـه 

اسـتان  خوزسـتان گزارشـی ارائـه 
نمونـد وی گفـت  از روزهـای اول 
بنیاد مسـکن کرمـان  بعـد  از امداد 
ونجات بـا اعـزام 20 نفر کارشـناس  
مسـکونی  واحدهـای  ارزیابـی 
خسـارت دیده شـهر حمیدیـه و22 
روسـتای شهرسـتان را اغـاز نمـود 
و  بـا اسـتقرار سـتاد معیـن بنیـاد 
مسـکن کرمـان  عملیـات اجرایـی 
اغـاز گردیـد وفعالیتهـای ویـژه ای 
درمناطـق سـیل زده خوزسـتان 
انجـام دادبـه ویـژه  تعمیـر واحداث 
2539 واحـد مسـکونی خسـارت 

دیـده
 20 بلاعـوض  کمـک  پرداخـت 

تومـان میلیـارد 
تسـهیلات  بانکی  کم بهره پرداخت 

شـده 50 میلیارد تومان 
توزیـع سـیمان رایـگان 72680 

کـت  پا
توزیـع میلگـرد بـه ارزش 4 میلیارد 

تومـان 
اجـرای طـرح هـادی وبهسـازی 
محیط  6 روسـتا با اعتبـاری بالغ بر 

12 میلیـارد تومـان 
اجـرای دایـک حفاظتـی بـرای 
روسـتاههای در معـرض خطـر بـا 
اعتبـاری بالـغ بـر 2 میلیاردتومـان  
اجرانمـود و به عنـوان  اولین سـتاد 
معیـن  بازسـازی در بیـن سـایر 
اسـتانهای کشـور  درخوزسـتان 
کار بازسـازی  مناطـق سـیل زده 
شهرسـتان حمیدبـه را بـه پابـان 

رسـاند.

مدیر کل مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای جنوب استان 
کرمان گفت با توجه به هشدارهای سازمان هواشناسی مبنی بر 
آغاز ناپایداری های جوی در استان مجموعه اداره کل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای جنوب استان کرمان با تجهیز امکانات در 
راهدارخانه ها و گشت های راهداری آمادگی کامل دارد تا در 
زمان بارش برف و باران عملیات راهداری را انجام دهد. مسعود 
جمیلی از مردم و رانندگان خواست با توجه به شرایط خاص در 
زمان بارندگی نسبت به اطلاعیه های صادر شده از طرف مرکز 
مدیریت راهها و حمل و نقل این اداره کل و روابط عمومی توجه 

لازم را داشته باشند و در صورت لزوم به تردد در محورهای 
ارتباطی شرایط جوی جاده  ها را از طریق تماس با تلفن 141 
مرکز مدیریت راه ها و حمل و نقل جویا شوند.وی با بیان اینکه در 
حال حاضر در اواخر امشب بارش برف در محورهای کوهستانی 
شهرستان جیرفت وجود دارد از تامین ماشین آلات راهداری و 
دپوی شن و نمک برای عملیات راهداری در محل راهداراخانه 
های جبالبارز و سربیژن خبر داد و گفت: در زمان بارش برف که 
دستگاه های سنگین بایستی عملیات راهداری را انجام دهند 
همکاری رانندگان و مردم می تواند این عملیات را موفق تر کند.

مدیرعامـل جمعیـت هـلال احمـر 
اسـتان کرمـان در جلسـه فـوق 
لعـاده سـتاد مدیریـت بحـران  ا
نیروهـای  آمادگـی  ز  ا اسـتان 
امـدادی این جمعیـت در پی وقوع 
بـارش هـای آینـده و سـیل آسـا 

د. خبـر دا
عمومـی  بـط  ا رو گـزارش  بـه 
اسـتان  احمـر  هـلال  جمعیـت 
کرمـان؛ رضا فـلاح در جلسـه فوق 
لعـاده سـتاد مدیریـت بحـران  ا
نیروهـای  آمادگـی  ز  ا اسـتان 
امـدادی این جمعیـت در پی وقوع 
بـارش هـای آینـده و سـیل آسـا 
خبـر داد و گفـت: در هشـت مـاه 
گذشـته سـال جـاری قریـب بـه 
ز  660 حادثـه بـا حضـور بیـش ا
900 تیـم عملیاتـی امدادرسـانی 

شـده اسـت.وی با اشـاره به اینکه 
یـن حـوادث  ر نفـر در ا 33 هـزا
امـداد رسـانی شـدند افـزود:  بـه 
نـه 133 نفـر  طـور متوسـط روزا
احمـر  هـلال  جمعیـت  توسـط 
امدادرسـانی شـده و اکثـرا مربوط 
به سـیل ابتدای سـال بوده اسـت.

ینکـه سـالانه  وی بـا اشـاره بـه ا
30 حادثـه طبیعـی و غیرطبیعـی 
در اسـتان کرمـان بـه وقـع مـی 
پیونـدد، اظهـار کـرد: حـوادث 
جـاده ای، سـیل، کوهسـتان و 
زلزلـه به ترتیب بیشـترین سـانحه 
اسـتان  در  کـه  هسـتند  یـی  ها

کرمـان رخ مـی دهـد.  
فلاح خاطرنشـان کـرد: رتبـه اول 
امدادرسانی سـیل در سطح کشور 
مربـوط بـه اسـتان کرمـان اسـت 

و رتبـه پنجـم پوشـش حـوادث 
جـاده ای و عملیات رهاسـازی در 
حـوادث در سـطح کشـور داریـم.

وی بـا اشـاره بـه اینکـه آخریـن 
در  کرمـان  اسـتان  سـیل 
شـهریورماه امسـال در سـاردوئیه 
بـر رخ داده اسـت،  جیرفـت و را
افـزود: 25 پایـگاه جـاده ای، تیـم 
کنـش  یـی و تیـم وا د هوا مـدا ا
سـریع هلال احمـر آمادگـی خود 
را بـرای پوشـش هـر حادثـه ای 

عـلام مـی کنـد. ا
مدیرعامـل جمعیـت هـلال احمـر 
اسـتان کرمـان اظهار کرد: اسـتان 
ننـد  ا ما کرمـان حـوادث ملـی ر
سـیل های خوزسـتان، سیستان و 
بلوچستان و ... پوشـش داده و این 
ونـت  آمادگـی بـا پشـتیبانی معا

و  بحـران  مدیـرکل  نـی،  عمرا
فرمانـداران صـورت گرفته اسـت.

ینکـه هزینـه  وی بـا اشـاره بـه ا
جمعیـت هـلال احمـر در حوادث 
هشـت مـاه گذشـته 10 میلیـارد 
تومـان و توزیـع 123 تـن اقـلام 
امـدادی بـوده، افـزود: در هفتـه 
گذشـته 71 حادثـه را در سـطح 
سـر  پشـت  کرمـان  اسـتان 
گذاشـتیم و در 24 سـاعت گذشته 
شـش نفر فوتـی در حـوادث جاده 
مـدادی  ا نیروهـای  توسـط  ای 

رهاسـازی شـدند.
15 آذر روز  تبریـک  بـا  فـلاح 
کـرد:  بیـان  وطلـب  دا نـی  جها
بیـش از 22 هـزار نفـر داوطلـب 
در جمعیـت هـلال احمـر اسـتان 

رنـد. کرمـان همـکاری دا

مدیر عامل شرکت گاز استان کرمان 
از کسب رتبه برتر در مقایسه با سایر 
شرکت های گاز استانی با امتیاز 
95/77 و افزایش 23 درصدی نسبت 
به دوره قبل )سال 97( در فرایند 
ارزیابی سلامت اداری شرکت ملی گاز 

ایران خبر داد .
به گزارش روابط عمومی شرکت گاز 
استان کرمان، مهندس فلاح با اعلام 
این خبر ضمن تقدیر و تشکر از واحد 
های روابط عمومی، برنامه ریزی ، 
تامین نیرو و سایر واحدهای مرتبط 
با موضوع افزود: شرکت گاز کرمان در 
شاخص های پاسخگویی و شایسته 
سالاری امتیاز کامل 100 را کسب 

نموده است.
ایشان تصریح کرد : سالم نگهداشتن 
سیستم و جلوگیری از فساد وظیفه 
تمامی کارکنان است و امیدواریم با 
تشکیل کمیته های تخصصی سلامت 
اداری و شناسایی گلوگاه های فساد در 
سطح شرکت گاز استان کرمان بیش 

از پیش در این عرصه موفق باشیم .
مهندس فلاح افزود: شفاف سازی، 
شامل رعایت حقوق شهروندی و مواد 
منشور اخلاقی مدنظر مدیریت شرکت 
گاز  قرارگرفت که اکنون شرکت گاز 
کرمان از لحاظ سلامت اداری رتبه 

برتر کشور را دارد.
مدیر عامل شرکت گاز کرمان در پایان 

خاطرنشان کرد که رشد شرکت گاز 
کرمان در ارزیابی ، ناشی از مسئولیت 
پذیری کارکنان و مدیران این شرکت 
در اجرای قوانین است و امید می رود 
این روند نیز در سالهای آتی همچنان 

ادامه  داشته باشد.

@kaghazevatan
ما را در تلگرام دنبال کنید

مـارا
دنبال
کنید

خدمات  شرکت برق در جیرفت  غیرحضوری  شد
 مدیر امور برق جیرفت گفت: تمامی خدمات شرکت توزیع 
نیروی برق در این شهرستان به صورت غیرحضوری و از طریق 
نرم افزار»برقِ من« ارائه می شود. غلامعباس انجام شعاع 

هدف از ارائه غیرحضوری خدمات برق توسط برنامه اندروید 
»بـــــرق مــن« را افزایش سرعت و کیفیت، صرفه جویی 
در وقت، هزینه و سهولت دسترسی به خدمات و همچنین 

جلوگیری از انتشار ویروس کرونا دانست.
وی گفت: مشترکان می توانند با نصب 

این اپلیکیشن از خدمات غیرحضوری اداره برق بهره مند شوند.

فرماندار جیرفت: مردم  از تردد  در 
حاشیه  رودخانه ها  خودداری کنند

فرصت یک ماهه برای 
ثبت نام وام دانشجویی

حجت الاسلام اسماعیل بلوچ زاده، دادستان عمومی و انقلاب شهرستان زرند 
در بازدید از محل وقوع حادثه غرق شــدگی یک کودک در زرند گفت: پس از 
دریافت خبر غرق شدن یک دختر بچه 5 ساله در یکی از استخر های روستایی 
در منطقه دشتخاک، دستور پلمب این اســتخر تا رفع مشکلات حفاظتی و 

ایمنی صادر شد. 

ورود    مدعی العموم   به   فوت   کودک 
۵   ساله   زرندی

رییس ســتاد مدیریــت بحران جیرفت با اشــاره به هشــدارهای 
هواشناسی گفت: مردم از تردد در حاشیه رودخانه ها و مسیل های 

این شهرســتان خودداری کنند. ابوذر عطاپور اظهار داشــت: بر اساس گزارشات سازمان 
هواشناســی تا سه شــنبه هفته جاری شــاهد بارش باران و کاهش دما در برخی از نقاط 
شهرستان جیرفت هستیم لذا مردم از سفرهای غیر ضروری پرهیز کنند.وی با بیان اینکه 
شهرستان جیرفت دارای 2 محور برف گیر در ساردوئیه و جبالبارز است، گفت: رانندگان قبل 
سفر از سالم بودن بخاری، برف پاک کن و سلامت فنی خودرو و همچنین داشتن سوخت 

کافی اطمینان حاصل کنند تا دچار حادثه نشود.
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افزایش      مرگ های 
کرونایی  استان
2055  قربانی

طبق گزارش دانشــگاه علوم پزشــکی کرمان در 24 ساعت 
گذشته 100 بیمار جدید کرونایی در بیمارستان های استان 

بستری شدند.طبق این گزارش در 24 ساعت گذشته 14 نفر به دلیل ابتلا به کووید19 در استان 
کرمان جان خود را از دســت داده اند.از این 14 مورد، 11 نفر در حوزه دانشگاه علوم پزشکی 
کرمان بوده اند.همچنین 2 نفر در حوزه دانشگاه علوم پزشکی رفسنجان به دلیل ابتلا کرونا فوت 
شدند.1  مورد فوت ناشی از کرونا مربوط به دانشکده علوم پزشکی سیرجان بوده است.مجموع 

جانباختگان ابتلای قطعی به کووید 19 در کرمان به 2055 نفر رسیده است.

ادامه مطلب را در 
صفحه 2 بخوانید 

صفحه 3 را 
بخوانید

صفحه 3 را 
بخوانید
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برگزاری رویداد  دو سالانه برگزاری رویداد  دو سالانه 
2هنرهای سنتی در کرمان هنرهای سنتی در کرمان 

آگهي مناقصه عمومي        
شهرداری كرمان در نظر دارد جهت تامین لوازم برقی مورد نیازپارکها وفضاهای سبز سطح شهر با مبلغ برآورد تقریبی 100/000/000/000 
ریال ومبلغ تضمین شرکت در مناقصه 5/000/000/000 ریال ) به صورت نقدیا ضمانت نامه بانکی ( به مدت 2 ماه با پرداخت 70 
درصد مبلغ قرارداد بصورت نقد و مابقی تهاتر با زمین ، عوارض پروانه ساختمانی و تفکیک ، از طریق برگزاری مناقصه عمومی 
اقدام نماید. لذا از كلیه تولیدکنندگان و فروشندگان حقیقی و حقوقی واجد شرایط ،جهت شرکت در مناقصه دعوت بعمل می آید. 
متقاضیان می توانند جهت خرید اسناد از مورخ 99/9/17 لغایت 99/10/1 به واحد امور قراردادهای شهرداری مرکز وجهت تسلیم 
پیشنهادات تا مورخ 99/10/6 به دبیرخانه شهرداری مرکز)به آدرس کرمان ، میدان شورا ساختمان جدید( مراجعه نمایند. بازگشایی 
پاکتها مورخ 99/10/7 می باشد . سایر اطلاعات و جزئیات در اسناد مناقصه ولیست کالاهای مورد نیاز و اطلاعات تکمیلی آگهی در 

سایت شهرداری به آدرس  kermancity.ir  درج گردیده است .

م الف:2547 مدیریت ارتباطات و امور بین الملل شهرداری کرمان

توسط سرپرست شهرداری 
منطقه یک کرمان تشریح شد:

بازچرخانی آب جایگزین انتقال آب هلیل شود
*شرایط انتقال آب از حوضه آبریز هلیل رود بسیار بحرانی است و منجر به نابودی تالاب جازموریان می شود

*  هیچ جای دنیا برای آبادانی یک منطقه ای، منطقۀ دیگری را نا آباد  نمی کنند
* انتقال آب هلیل رود آسیب شدیدی به کشاورزی جنوب کرمان وارد  می کند

محمد درویش، فعال محیط زیست در گفت وگو  با  کاغذوطن  مطرح کرد

تا ۱۵ دی ماه تمدید شد؛
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اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک 

رودبارجنوب
تکلیـف  تعییـن  قانـون  موضـوع  هیـات 
وضعیـت ثبتـی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی-
آگهـی موضـوع مـاده3 قانـون و مـاده 13آئیـن نامـه قانـون 
تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی واراضـی و سـاختمانهای 
فاقدسـند رسـمی برابررای شـماره139960319079000352-
تکلیـف  تعییـن  قانـون  موضـوع  اول  99/7/16هیـات 
وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی 
مسـتقردرواحد ثبتـی حـوزه ثبـت ملک شـهر رودبـار جنوب 
تصرفـات مالکانـه بلامعـارض متقاضی آقای چراغ شـریفی 
فـرد فرزنـد مـراد بشـماره شناسـنامه 770صـادره ازرودبـار 
جنـوب در یـک بـاب خانـه بـه مسـاحت 248.50متـر مربع 
پـلاک 1598فرعـی از188- اصلـی مفـروز و مجـزی شـده 
از پـلاک 188اصلـی قطعـه سـه واقـع در رودبـار جنـوب –
بلـوار شـهید پیـکان  بخش46کرمـان خریـداری از مالـک 
رسـمی آقـای عبدالحسـین ،محمدمهـدی ، مهسـا مهیمـی 
وفاطمـه بیـگ مـرادی محرزگردیـده اسـت.لذا بـه منظـور 
اطـلاع عمـوم مراتـب دردو نوبـت بـه فاصلـه 15روزآگهـی 
مـی شـود در صورتـی کـه اشـخاص نسـبت بـه صدور سـند 
مالکیـت متقاضـی اعتراضـی داشـته باشـند مـی تواننـد از 
تاریـخ انتشـاراولین آگهـی بـه مـدت دوماه اعتـراض خود را 
بـه ایـن اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید، ظـرف مدت یک 
مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض،دادخواسـت خـود را به مراجع 
قضایـی تقدیـم نماینـد . بدیهـی اسـت در صـورت انقضـای 
مـدت مذکوروعـدم وصـول اعتـراض طبـق مقـررا ت سـند 
مالکیـت صـادر خواهدشـد ./م الـف:694- تاریـخ انتشـار 
99/10/1: انتشـارنوبت دوم  تاریـخ  اول:99/9/17 –  نوبـت 

  علی رحمانی خالص - رئیس ثبت اسناد املاک 

اگهی حصر وراثت  
زینـب  دادخواسـت  خصـوص  در  لطفـا 
ورث  وراثـت کـه  برانحصـار  مبنـی  سـالاری 
عبارتنـد  هشـتوگانی  جـواد  الفـوت  حیـن 
هشـتوگانی  زهـرا  نازنیـن   -2 هشـتوگانی  از:1-ارش 
3-زینـب سـالاری 4- جانـی جنت ابـاد .لطفـا روزنامه 
اختـلاف  بـه شـورای حـل  یکمـاه  مهلـت  شـود ظـرف 

. نماییـد  مراجعـه  جازموریـان 
شعبه شماره یک بخش جازموریان .م الف 696

اگهی حصر وراثت  
بـه  توجـه  بـا  اسـت  خواهشـمند  احترامـا 
دادخواسـت حمیـد پورصادقـی  مبنـی برحصـر 
وراثـت ورثـه مرحـوم ناهیـد پـور صادقـی ورثـه 
ذیـل اندکـه روزنامـه چاپ شـود تـا چنانچـه ورثـه ای دیگر یا 
وصیـت نامـه باشـد بـه این شـورا ارائـه نمائیـدو گواهی حصر 
وراثـت صـادر خواهـد شـد .ورثـه :1-حمید پـور صادقـی )پدر 

مرحـوم(2- شـوکت خدمتـکاری )مـادر مرحـوم (
شوراحل اختلاف جازموریان .م الف :693

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک 

رودبارجنوب
تکلیـف  تعییـن  قانـون  موضـوع  هیـات 
وضعیـت ثبتـی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی-
آگهـی موضـوع مـاده3 قانـون و مـاده 13آئیـن نامـه قانـون 
تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی واراضـی و سـاختمانهای 
فاقدسـند رسـمی برابررای شـماره139960319079000297-

تکلیـف  تعییـن  قانـون  موضـوع  اول  99/6/24هیـات 
وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی 
مسـتقردرواحد ثبتـی حـوزه ثبـت ملک شـهر رودبـار جنوب 
تصرفـات مالکانـه بلامعـارض متقاضی آقای مـراد فرخ زاده 
فرزند صاحبداد بشـماره شناسـنامه 1645صـادره ازرودبار در 
یـک قطعـه زمیـن مزروعـی  بـه مسـاحت 16388.77متر 
مربـع پـلاک 710فرعـی از190- اصلی مفروز و مجزی شـده 
از پـلاک 1فرعـی از 190اصلـی قطعـه سـه واقـع در رودبـار 
جنـوب –میـش پـدام  بخش46کرمـان خریـداری از مالک 
رسـمی آقای محمد سـالمی فرزند دوسـتعلی محرزگردیده 
اسـت.لذا بـه منظـور اطـلاع عمـوم مراتـب دردو نوبـت بـه 
فاصله 15روزآگهی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت 
بـه صـدور سـند مالکیت متقاضـی اعتراضی داشـته باشـند 
مـی تواننـد از تاریـخ انتشـاراولین آگهـی بـه مـدت دومـاه 
اعتـراض خـود را بـه این اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید، 
ظـرف مدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض،دادخواسـت 
خـود را بـه مراجـع قضایـی تقدیـم نمایند . بدیهی اسـت در 
صـورت انقضـای مـدت مذکوروعـدم وصـول اعتـراض طبـق 
مقـررا ت سـند مالکیـت صـادر خواهدشـد ./م الـف:695-   
انتشـارنوبت  تاریـخ  اول:99/9/17 –  نوبـت  انتشـار  تاریـخ 

99/10/1: دوم 
علی رحمانی خالص - رئیس ثبت اسناد املاک 

ورود مدعی العموم  به  فوت 
کودک ۵ ساله  زرندی

حجت الاسلام اســماعیل بلوچ زاده، دادســتان عمومی و انقلاب 
شهرســتان زرند در بازدید از محل وقوع حادثه غرق شدگی یک 
کودک در زرند گفت: پس از دریافت خبر غرق شدن یک دختر بچه 
5 ساله در یکی از استخر های روستایی در منطقه دشتخاک، دستور 
پلمب این استخر تا رفع مشکلات حفاظتی و ایمنی صادر شد. او با 
اشاره به اینکه بررسی های اولیه بیانگر قصور و نقش عوامل انسانی 
و ترک فعل برخی از مسئولان در بروز این حادثه است، بیان کرد: 
دادستانی زرند به منظور پیشگیری از تکرار این حوادث دردناک با 
قاطعیت و به فوریت به موضوع ورود پیدا کرده است. حجت الاسلام 
بلوچ زاده با هشدار به تمامی مسئولانی که با سهل انگاری و ترک فعل 
در این گونه اتفاقات سهیم هستند، بیان کرد: مدیران و مسئولان 
محلی و شهرستانی که با قصور و ترک فعل و رعایت نکردن مسائل 
فنی و حفاظتی باعث رخداد حادثه دردناک غرق دختر بچه 5 ساله 
شده اند، به زودی احضار و مورد تعقیب قضایی قرار خواهند گرفت و 
باید پاسخگو باشند. او بیان کرد: به تمامی مدیران شهرستان هشدار 
قاطع می دهم تا در اسرع وقت نسبت به ایجاد حفاظ برای استخر ها و 
حوضچه های مختلفی که در گوشه و کنار شهرستان وجود دارد، وارد 
عمل شده و با پرکردن گودال هایی که با جمع شدن آب، خصوصا 
در ایام بارندگی احتمال بروز حوادث را بالا می برند، از بروز حوادث 
احتمالی مشابه در آینده پیشگیری کنند. دادستان عمومی و انقلاب 
شهرستان زرند از خانواده ها نیز خواســت: با مراقبت از کودکان از 

تکرار این گونه حوادث تلخ جلوگیری کنند.

ماسک به اندازه کافی 
در استان کرمان وجود دارد

معاون غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی کرمان با اشاره به 
اینکه در حال حاضر ماسک بیش از اندازه نیاز استان وجود 
دارد، گفت: قیمت ماسک سه لایه پزشکی هم اکنون 1000 
تومان است. معاون غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی کرمان 
درباره وضعیت ماسک در استان کرمان گفت: طبق مصوبه 
اعلامی از سوی ســازمان غذا و داروی کشور، قیمت ماسک 
سه لایه پزشکی هم اکنون 1000 تومان است. اسدی پور با 
اشاره به اینکه در حال حاضر ماسک بیش از اندازه نیاز استان 
وجود دارد اظهار کرد: کارخانجات این حــوزه بیش از نیاز 
استان ماســک تولید کرده و هر چه به کارخانجات تولیدی 
ماسک اعلام کردیم که نیاز ماسک در استان حدی دارد اما به 
توصیه های ما گوش نکردند و همین امر سبب شد هم اکنون 
ماسک های تولیدیشان روی دستشان باقی بماند. اسدی پور 
با تاکید برآنکه هنوز موضوع کرونا جدی اســت خطاب به 
مردم گفت: از مردم انتظار داریم همچنان مباحث بهداشت 
فردی و اجتماعی، استفاده از ماسک و فاصله گذاری فیزیکی 
را رعایت کنند. اسدی پور درباره وضعیت داروهای کرونایی 
در استان کرمان گفت: داروهای کرونایی باید تحت شرایط 
بیمارستانی عمدتا مصرف شوند اما متاسفانه شاهد هستیم 
برخی اوقات همکاران ما بعضی از داروهای کرونایی را برای 
بیماران سرپایی نســخه می کنند تا بیماران این داروها را از 
داروخانه تهیه کنند که این کار اشتباه است زیرا برخی از این 
داروها توزیع داروخانه ای ندارند و نباید در داروخانه ها داشته 
باشیم و این باعث می شود که مردم تصور کنند که با کمبود 
دارو برای بیماران کرونایی روبرو هستیم. وی در مورد کمبود 
دارو »رمدیسیویر« در شهرســتان سیرجان نیز اظهار کرد: 
کمبود دارو ممکن اســت در مقطعی وجود داشته باشد اما 
قطعا موقتی بوده و مشکل کمبود دارو بلافاصله رفع خواهد 
شد که درباره داروی رمدیسیویر در سیرجان نیز با پیگیری 
های صورت گرفته با وزارت بهداشــت و سازمان غذا و دارو، 

مشکل کمبود دارو فورا حل شد.

در حالـی که مـردم روسـتای سـالارآباد شـهداد 
شـب ها از تـرس سـیلی دیگـر خـواب ندارنـد 
بخشـداری اعـزام لـودر بـرای احـداث سـیلبند 
را بـه بعـد از بحـران وعـده می دهـد. روزهـای 
پایانـی فروردیـن ماه بـود که بـارش شـدید باران 
و سیل ظرف چند سـاعت تمام هسـتی و حاصل 
دسـترنج مردم روسـتاهای شـهداد را با خود برد. 
رودخانه هـا در منطقه طغیـان کردند تعـدادی از 
روسـتاها در محاصره سـیلاب قـرار گرفتنـد، راه 
ارتباطـی برخی از روسـتاها بسـته شـد و آسـیب 
زیادی به زیرسـاخت های روسـتایی از جمله آب، 
برق و ارتباطات وارد شـده است. روستائیان نیز در 
سیلاب ها آسیب زیادی دیدند و منازل مسکونی، 
احشـام و باغـات مـردم دچـار آبگرفتگی شـد. در 
تمـام ایـن اتفاقـات و اتفاقاتـی از این دسـت همه 
مسـئولان پای کار می آیند، جلسـه سـتاد بحران 
می گذارند و بر بسـیج امکانات برای امدادرسـانی 
به مردم تأکیـد می کننـد. در آن روزها حرف های 
زیـادی گفتـه و وعـده و وعیدهـای زیـادی داده 
می شـود و شـاید بـا فروکـش کـردن سـیلاب ها 
آتش تند همه مسـئولان هم برای انجـام اقدامات 
پیشـگیرانه سـرد می شـود. البته ابتـدای مهرماه 
امسـال بـود کـه لایروبـی بسـتر رودخانه هـا در 
استان در دسـتورکار جدی مسـئولان قرار گرفته 
و مسـئولان از آغـاز نهضـت لایروبی بسـتر و رفع 
تصرف حریـم رودخانه هـا در اسـتان کرمان خبر 
دادنـد و حـالا بـا گذشـت بیـش از دو مـاه از آغاز 
اجـرای ایـن طـرح و در شـرایطی کـه در آسـتانه 
فصـل سـرما قـرار داریـم روز گذشـته در اسـتان 
هشـدار وضعیـت قرمـز و احتمـال وقـوع سـیل 
اعلام شـد با این وجـود بایـد دید آمادگی اسـتان 
بـرای پیشـگیری از سـیل تـا چـه انـدازه اسـت.  
نجف آبادی دهیار روسـتای سـالارآباد شـهداد در 
گفت وگو با تسـنیم از نگرانـی و دغدغـه اش برای 
احتمـال وقـوع سـیلاب در منطقـه گفـت. وی با 
بیان اینکه روسـتای سـالارآباد در سـیل گذشته 
خسـارات زیادی دید اظهار داشـت: دامداری های 
مـردم ایـن منطقـه خسـارت 60 تـا 70 درصدی 
دیدنـد و زمین هـای کشـاورزی آنهـا 100 درصد 
آسـیب دید و تمام محصول کشـاورزی خـود را از 
دسـت دادند. وی با بیان اینکه در سـیل گذشـته 
آب حتـی تـا پشـت خانه هـای مـردم روسـتا هم 
آمـد گفـت: امسـال هـم وضعیـت روسـتا همان 
اسـت و اگـر سـیلی بیایـد خسـارت زیـادی بـه 
مردم وارد می شـود. دهیار روسـتای سـالارآباد با 

اشـاره به اینکه ایـن روسـتا آخرین روسـتای این 
منطقه اسـت کـه رودخانـه سـالارآباد از آن عبور 
می کنـد افـزود: زمـان وقـوع سـیلاب در منطقه 
سـیلاب خطرنـاک شـهداد و اندوهجـرد بـه هم 
رسـیده و بـه رودخانـه سـالارآباد می ریزنـد. وی 
با بیان اینکـه پل احـداث شـده بـر روی رودخانه 
سـالارآباد دو دهانـه دارد کـه کم اسـت و در زمان 
وقـوع سـیلاب جوابگـو نیسـت ادامـه داد: بارها و 
بارها به مسئولان بخشـداری و اداره راه شهداد در 
این ارتبـاط نامه نـگاری شـده اسـت. نجف آبادی 
با اشـاره به اینکه در زمان وقوع سـیل خوزسـتان 
ماشین آلات سـنگین دهیاری های منطقه خراب 
بودنـد و از اعتبارات هـر دهیاری مبلـغ 3 میلیون 
و 500 هزار تومان برای تعمیر آنها برداشـته شـد 
افزود: در آن زمان گفتند که سـتاد بحران دسـتور 
داده کـه ماشـین آلات تعمیـر شـوند و در صورت 
نیـاز بـرای کمک رسـانی بـه اهـواز اعـزام شـوند. 
وی با بیـان اینکـه ایـن ماشـین آلات در آن زمان 
تعمیر شـدند گفت: امـا امـروز این ماشـین آلات 
برای تعمیر سـیلبند روسـتا در اختیار ما گذاشته 
نمی شـود. دهیار روسـتای سـالارآباد با اشـاره به 
اینکه سـد خاکی سـالارآباد در 30 متری روسـتا 
قـرار دارد ادامه داد: بخشـدار شـهداد می گوید که 
این سـد خاکی در محـدوده طـرح هادی روسـتا 
نیسـت و دهیار حق نـدارد خـارج از طـرح هادی 
روسـتا کار کنـد. وی افـزود: به بخشـدار شـهداد 
گفتم که "سـال گذشـته با دسـتور سـتاد بحران 

3 میلیـون و 500 هـزار تومـان از سـرانه بودجـه 
همین مردم هزینه شـد تا ماشـین آلات سـنگین 
دهیـاری هـا تعمیر شـوند و بـه مردم خوزسـتان 
امدادرسـانی کنند مگـر آن زمان خوزسـتان جزو 
طرح هادی روسـتای ما بود؟" نجف آبـادی با بیان 
اینکه آن زمان سـتاد بحـران برای اسـتفاده از این 
ماشـین آلات این بخش در اسـتانی دیگر دسـتور 
صـادر کـرد چـرا امـروز بـرای اسـتفاده از همین 
تجهیـزات برای مـردم همیـن منطقه دسـتوری 
صـادر نمی کننـد ادامـه داد: چـرا اسـتفاده از این 
ماشـین آلات در چند متـری خارج روسـتا خلاف 
قانون اسـت؟ وی بـا بیان اینکـه امروز بـا هزینه 5 

میلیـون تومـان می توان جلـوی خسـارات صدها 
میلیـون تومانـی را گرفـت افـزود: اگـر تنهـا پنج 
سـاعت لودر دهیـاری بـرای تعمیر سـیلبند این 
روسـتا کار کنـد دیگـر خطر سـیلاب مـردم این 
روسـتا را تهدیـدی نمی کنـد امـا می گوینـد این 

بند در طـرح هادی روسـتا نیسـت.

بخشدار: اجازه استفاده
 از ماشین آلات را ندارم!

عبـاس مجاهـدی رئیـس شـورای روسـتای 
سـالارآباد نیـز در گفت وگـو با تسـنیم با اشـاره 
به اینکه در بارندگی اخیر در بخشـداری شـهداد 
جلسـه سـتاد مدیریت بحران تشکیل شـده بود 
و چنـد شـورا و دهیـار منطقـه در ایـن جلسـه 

حضور داشـتند اظهار داشـت: ما در این جلسـه 
گفتیم کـه "خطر سـیلاب روسـتای سـالارآباد 
را تهدیـد می کند." وی افزود: بخشـدار شـهداد 
می گویـد کـه "نمی توانـم اجـازه دهـم کـه 
از امکانـات دهیاری هـا بـرای ایجـاد سـیلبند 
اسـتفاده کننـد." رئیـس شـورای روسـتای 
سـالارآباد بـا بیـان اینکـه ایـن ماشـین آلات 
سـنگین بـا اعتبـار خـود دهیاری هـا و سـرانه 
مردم خریـداری شـده تا در صـورت لـزوم برای 
اسـتفاده همیـن مـردم و کمـک به حفـظ جان 
آنهـا اسـتفاده شـود گفـت: امـروز کـه بـه ایـن 
تجهیزات نیاز اسـت بخشـدار می گویـد که "هر 

زمـان کـه بحـران ایجاد شـد بـه فرمانـدار زنگ 
می زنـم و در صورت اجازه فرماندار ماشـین آلات 
را در زمـان بحـران می فرسـتم." وی بیـان کرد: 
درخواسـت مـا این اسـت کـه این ماشـین آلات 
قبـل از وقـوع بحـران و بـرای پیشـگیری در 
اختیار دهیاری ها گذاشـته شـود تا از خسـارات 
بعـدی جلوگیـری کنـد امـا بخشـدار می گوید 
"اسـتفاده از ماشـین آلات پیش از وقـوع بحران 
خلاف قانـون اسـت و بایـد بـه منابـع طبیعی و 
آبخیـزداری درخواسـت بدهیـد ایـن از وظایف 
آنهاسـت و از گـردن مـا سـاقط اسـت دهیـاری 
فقـط در محـدوده طرح هـادی روسـتا می تواند 
فعالیـت کنـد."   مجاهـدی بـا اشـاره بـه اینکه 
به مـا می گوینـد بایـد تنهـا در چارچـوب طرح 
هـادی اقـدام کنیـم افـزود: مـا می گوییـم کـه 
بنـد خاکـی 200 متر بیشـتر تـا طرح هـادی ما 
فاصلـه نـدارد و از طرف دیگـر این کار شـخصی 
نیسـت و تمام تلاش ما بـرای حفظ جـان مردم 
روستاسـت امـا پیگیری هـای مـا تـا بـه امـروز 
نتیجه نداده اسـت. حمید مدرس یکـی از اهالی 
روسـتا نیز که در سـیل ابتدای امسـال خسارات 
زیادی دیده اسـت گفت: گاوداری من در سـیل 
ابتـدای امسـال خـراب شـد و تلفـات دام هـم 
داشـته ام و چاه های آب کشـاورزی ما خسـارت 
دیـد و بـا وجـودی کـه مـردم زیـادی خسـارت 
دیدند اما توجـه زیادی به ما نشـد و هیچ کمکی 
به ما نکردند. به گزارش تسـنیم هشـدار سـطح 
قرمـز در اسـتان کرمـان اعـلام شـده و احتمال 
وقوع سـیل و سـیلاب وجود دارد در این شرایط 
که مسـئولان ما با آرامـش می خوابنـد، مردمی 
کـه هنـوز خاطـره تلخ سـیل ابتـدای امسـال را 
فرامـوش نکردنـد معلـوم نیسـت بـدون سـیل 
بنـد و آمادگی بـرای پیشـگیری از سـیلاب ها با 
هراس احتمال وقوع سـیلابی دیگر این شـب ها 

چگونـه سـر بـر بالیـن می گذارند. 

استاندار کرمان گفت: علی رغم همه تلاش هایی که 
بانک ها انجام داده اند، اما کوتاهی و ضعف بانک ها در 
پایین بودن جذب تسهیلات تبصره 18 استان عیان 
اســت. دکتر علی زینی وند در یازدهمین کارگروه 
تسهیل و رفع موانع تولید اســتان در سال 1399 به 
شورای هماهنگی بانک های استان تاکید کرد که سریعا 
نسبت به دسته بندی و پالایش پرونده های متقاضیان 
اقدام کنند. وی افزود: کارگروه های رفع موانع، رونق 
تولید، پنجره واحد سرمایه  گذاری هر هفته باید تشکیل 
شوند و در سه ماه آینده ارتقای شاخص های استان را 
شاهد باشیم. به گفته معاون سازمان صنعت، معدن 
و تجارت استان کرمان، یک هزار و 93 میلیارد تومان 
سهم استان از مجموع تسهیلات تبصره 18 بوده که باید 
از طریق بانک های صنعت و معدن، پست بانک، ملی، 
آینده، تجارت، توسعه تعاون و سپه پرداخت می شده 
است. ناهید کلانتری عنوان کرد: در مجموع کشور 7 

هزار و 200 میلیارد تومان پرداخت تسهیلات تبصره 
18 صورت گرفته است، اما اســتان کرمان از امکان 
جذب 596 میلیارد تومانی خود، تنها 106 میلیارد 
تومان یعنی 18 درصد منابع تخصیصی را پرداخت 
کرده است، در حالی که میزان جذب کشور 65 درصد از 
تسهیلات مصوب است. وی افزود: تسهیلات تبصره 18 
علاوه بر اینکه با منابع صندوق تلفیق شده و سود آن 
پایین می  آید، طی تفاهم نامه ای نیز به صورت متوسط 
3 درصد یارانه تخصیص داده می شود که از 12 تا 14 
درصد کاهش سود را خواهد داشت. خانم کلانتری 
بیان کرد: تسهیلات رونق تولید در سطح کشور 15 
هزار و 400 میلیارد تومان پرداختی داشــته که 31 
درصد متوسط کشوری را می شود،. مهدی حسینی نژاد 
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت شمال استان 
کرمان گفت: واحدهای بزرگ ســخت تر می توانند 
تسهیلات تبصره 18 و رونق تولید را دریافت کنند، 

هدف ما این است که واحدهای کوچک و متوسط را تا 
جای امکان حمایت کرده و پرداخت تسهیلات داشته 
باشیم. دکتر علی زینی وند استاندار کرمان گفت: آمار 
تسهیلات تبصره 18 در کرمان خیلی وحشتناک است، 
دستگاه های بازرسی را فرا می خوانیم که چرا با وجود 
میانگین 65 درصدی پرداخت کشور، در استان کرمان 
تنها 18 درصد تســهیلات پرداخت شده است. وی 
افزود: آمار و ارقام شفاف می گوید که وضعیت استان در 
حوزه های مختلف خوب نیست. در تسهیلات تبصره 
18 که امکانی برای استان بوده، نشان از ضعف فراگیر 
در سیستم اداری استان در حوزه تصمیات وجود دارد 
و باید آن را به سرعت برطرف کرد. استاندار کرمان از 
سازمان های صنعت، معدن و تجارت شمال و جنوب 
استان خواست تا پرونده های معرفی به بانک ها را طی 
یک هفته پالایش و دسته بندی کنند و موارد دارای 
امکان پرداخت را سریعا تعیین تکلیف کنند. دکتر 

زینی وند ابراز داشــت: علی رغم همه تلاش هایی که 
بانک های اســتان در موارد متعدد انجام داده اند، اما 
کوتاهی و ضعف بانکی در مسئله تسهیلات تبصره 18 
عیان است. به احتمال زیاد پرونده های فراتر از اعتبار 
به بانک معرفی شده و دست آنها در پالایش پرونده ها 
باز است. استاندار کرمان تصریح کرد: استان هایی که 
زیرساخت، توان مالی و امکان سرمایه گذاری مانند 
کرمان را ندارند در تبصره 18 جلوتر هستند، همین 
شرایط موجب پایین آمدن رتبه کسب و کار استان 
می شود. وی تاکید کرد که شورای هماهنگی بانک های 
استان با آسیب شناسی مسئله طی سه ماه آینده به 
سمت جبران گذشته رفته تا پایان سال تمام شاخص ها 
ارتقا پیدا کند. دکتر زینی وند تشکیل هفتگی کارگروه 
رفع موانع و رونق تولید، پنجره واحد سرمایه گذاری را در 
راستای تسریع کار واحدها تولیدی و اشتغالزا ضروری 
دانست. استاندار کرمان با بیان اینکه جلسات کارگروه 
رفع موانع تولید را شخصا شرکت می کنم، افزود: حوزه 
اقتصادی استانداری نیز باید فعال شود و روزانه جلسات 
کارگروه را برگزار کند تا یک ماه آینده تغییرات اساسی 
را شاهد باشیم. اســتاندار کرمان گفت: بانک ها باید 
محکم کنار واحدهای بزرگ باشند، اما اشتغال متوازن 
را واحدهای متوسط و کوچک تامین می کنند که نباید 

زیر پر و بال واحدهای بزرگ نابود شوند.

  روستای "سالارآباد" شهداد  در چند  قدمی  سیل

ضعف  بانک ها  در پایین بودن  جذب 
تسهیلات  تبصره ۱۸  استان  

گزارش
تسنیم

برگزار ی رویداد دو سالانه هنرهای 
سنتی در کرمان

معاون صنایع دســتی اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی استان کرمان از برگزاری نخستین رویداد دو سالانه 
صنایع دستی و هنرهای سنتی با حضور هنرمندان سراسر استان 
خبر داد. کاظم حسین زاده در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: این 
رویداد با هدف معرفی بیشتر هنرهای دستی و سنتی و پرداختن 
به قابلیت های هنری و اقتصادی به مدت یک ماه در موزه هنرهای 
معاصر صنعتی کرمان برگزار خواهد شد. وی بیان کرد: فراخوان 
رویداد 2 سالانه هنرهای سنتی و صنایع دستی کرمان از 25 آبان 
اعلام می شــود و علاقه مندان از 20 تا 30 آذر فرصت ارسال آثار 
خود را به دبیرخانه جشــنواره دارند و افتتاحیه این رویداد هنری 
11 دی ماه و اختتامیه پنجم بهمن برگزار می شود. معاون صنایع 
دســتی اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی 
استان کرمان تصریح کرد: 2 بخش نمایشــگاهی و نشست های 
تخصصی برای رویداد دو سالانه هنرهای سنتی کرمان به صورت 
حضوری و مجازی پیش بینی شده است. معاون صنایع دستی اداره 
کل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی استان کرمان 
با اشاره به حضور هنرمندان استان در بخش نمایشگاهی رویداد 
اظهار داشت: طراحی و نقاشی سنتی، میناکاری، سازهای سنتی، 
بافته های داری و غیرداری، نساجی و پوشاک سنتی، چرم، سفال، 
سنگ،  فلزکاری و غیره از جمله صنایع و هنرهایی است که در این 
رویداد حضور دارند. حســین زاده، معاون صنایع دستی اداره کل 
میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی استان کرمان ادامه 
داد: در بخش نشست های رویداد دوسالانه هنرهای سنتی و صنایع 
دستی کرمان، نشست آموزشی، تجلیل از پیشکسوتان و برگزاری 
جلسات و آسیب شناسی هنرهای سنتی و صنایع دستی با حضور 
هنرمندان پیش بینی شده است. وی تاکید کرد: حضور برای تمامی 
هنرمندان سنتی کرمان آزاد اســت و ملاک انتخاب آثار کیفیت 
مناسب، خلاقیت و فاخر بودن اثر است که توسط داوران هر رشته 
سنجیده می شود. معاون صنایع دستی اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی اســتان کرمان بیان کرد: دبیرخانه و 
مکان برگزاری رویداد موزه هنرهای صنعتی کرمان است و دستگاه 
هایی مانند اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی و اتاق بازرگانی کرمان 
در برگزاری این رخداد هنری و فرهنگی همکاری و مشارکت دارند.

طبق گزارش دانشگاه علوم پزشکی کرمان در 
24 ساعت گذشته 100 بیمار جدید کرونایی 
در بیمارستان های استان بستری شدند. بر 
این اساس تعداد کل موارد بستری دارای تست مثبت کرونا 
در استان به 14168 نفر رسید. هم اکنون 567 نفر به دلیل 
ابتلای قطعی به کرونا در بیمارستان های استان بستری اند. 
از  100 مورد جدید بستری 56 نفر در حوزه دانشگاه علوم 
پزشکی کرمان بستری اند. همچنین 9 نفر در حوزه دانشگاه 
علوم پزشکی بم و 6 نفر در حوزه علوم پزشکی رفسنجان 
هستند. 20 نفر نیز در حوزه دانشکده علوم پزشکی سیرجان 
حضور دارند. در  حوزه علوم پزشکی جیرفت هم 9 مورد 
جدید کرونا بستری شده است. طبق این گزارش در 24 
ساعت گذشته 14 نفر به دلیل ابتلا به کووید19 در استان 
کرمان جان خود را از دست داده اند. از این 14 مورد، 11 نفر 
در حوزه دانشگاه علوم پزشکی کرمان بوده اند. همچنین 2 
نفر در حوزه دانشگاه علوم پزشکی رفسنجان به دلیل ابتلا 
کرونا فوت شد. 1  مورد فوت ناشی از کرونا مربوط به دانشکده 
علوم پزشکی سیرجان بوده است. مجموع جانباختگان ابتلای 

قطعی به کووید 19 در کرمان به 2055 نفر رسیده است.

رییس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای 
اسلامی گفت: سال آینده وارد تدوین قانون 
برنامه هفتم توسعه می شویم و صنعت بیمه 
قتصاد کشور مدنظر ماست  ز مباحث ا به عنوان یکی ا
رشات رسیده، عملکرد صنعت  کنون براساس گزا که ا
بیمه در برنامه ششم توسعه راضی کننده و قانع کننده 
نیست و باید صنعت بیمه اقدامات ویژه تری انجام بدهد 
و مسئولان و متولیان و عوامل پیرامونی باید به این حوزه 
کمک کنند. محمدرضا پورابراهیمی در نشست با مدیران 
صنعت بیمه استان کرمان اظهار کرد: هر کشوری که 
می خواهد روند رسیدن به شاخص های توسعه را دنبال 
کند، یکی از مقوله های مهم و اساسی ضریب نفوذ بیمه 
در حوزه فعالیت های اقتصادی است که هر چه افزایش 
یابد فعالیت های اقتصادی افزایش می یابد و حائز اهمیت 
است زیرسات های افزایش ضریب نقوذ بیمه را فراهم و 
مشکلات و موانع را رفع و مسیر را هموار کنیم. وی افزود: 
بخشی از مشکلات به بستر قوانین و مقررات برمی گردد؛ 
باید قوانینی مصوب کرد که رافع مشکلات و امیدبخش به 
مشارکت مردم در صنعت باشد که می تواند به عنوان ریل 
گذاری در اقتصاد کشور عمل کند. نماینده مردم کرمان 
و راور در مجلس شورای اسلامی با تاکید بر اینکه یکی از 
موضوعات حوزه قانون گذاری این است زیرساخت اصلی 
بیمه را به روزرسانی، مشکلات و ایرادات را رفع و با نگاه 
کارشناسی و تخصصی متولیان صنعت کار را دنبال کنیم 
اظهار کرد: در حوزه اجرا نیز نیازمند بازنگری و تحول 
هستیم و بعضا شاهد عدم اجرای دقیق قوانین و مقررات 
در اجرا هستیم. وی اظهار کرد: در بحث تعهدات پرداخت 
نسبت به بیمه شخص ثالث هیچ گزارش نظارتی درباره 
ر و پیامدهای بیمه شخص ثالث در کاهش میزان  ثا آ
خسارت ها نداریم که یکی از اشکالات حوزه اجراست و 
عملکرد دقیقی از محاسبه کمی میزان کاهش خسارت 
در دست نیست. پورابراهیمی در ادامه تصریح کرد: سال 
آینده وارد تدوین قانون برنامه هفتم توسعه می شویم و 
صنعت بیمه به عنوان یکی از مباحث اقتصاد کشور مدنظر 
رشات رسیده، عملکرد  کنون براساس گزا ماست که ا
صنعت بیمه در برنامه ششم توسعه راضی کننده و قانع 
کننده نیست و باید صنعت بیمه اقدامات ویژه تری انجام 
بدهد و مسئولان و متولیان و عوامل پیرامونی باید به این 
قتصادی مجلس  حوزه کمک کنند. رییس کمیسیون ا
شورای اسلامی گفت: از هفته آینده وارد بررسی لایحه 
دولت در زمینه اصلاح بندهایی از قانون بیمه اجباری می 
شویم که فرصت خوبی برای ارائه پیشنهادات و نظرات 
کارشناسی است. پورابراهیمی گفت: اصلاح قانون مالیات 
بر ارزش افزوده نهایی شد و هفته قبل در صحن علنی به 
اتمام رسید و ایرادات شورای نگهبان رفع شد و اکنون در 
شورای نگهبان است و اگر شورا با رفع ایراد تائید نهایی را 
انجام بدهد طی چند هفته آینده شاهد ابلاغ قانون جدید 
مالیات بر ارزش افزوده خواهیم بود که در آن بخشی از بار 

ارزش افزوده در حوزه خدمات بیمه برطرف خواهد شد

مدیرکل بیمه ایران در اســتان کرمان 
گفت: 7۸00 میلیــارد تومان در پنج 
ســال گذشــته بیمه ایــران عوارض 
پرداخت کــرده در حالی که در صدور 
بیمه شخص ثالث هیچ عوایدی نداریم 
و حق بیمه ای که دریافت میشــود به 
سازمان های دیگر پرداخت می شود. 
"حسن عمادآبادی" در نشست رییس 
کمیسیون اقتصادی مجلس با مدیران 

صنعت بیمه استان کرمان اظهار کرد: قانون بیمه مصوب سال 1316 بوده و ۸3 
سال از تصویب این قانون می گذرد. مدیرکل بیمه ایران در استان کرمان با اشاره 
به اینکه 1700 دفتر نمایندگی فروش بیمه ای در اســتان کرمان داریم، افزود: 
بیمه شدگان با گذشــت پنج روز از حادثه می توانند مراجعه و خسارت دریافت 
کنند و  مســئولیت بیمه گر در قانون قبل و بعد از حادثه مشــخص شده است. 
عمادآبادی، مدیرکل بیمه ایران در استان کرمان با اشاره به بخشی از مشکلات 
صنعت بیمه تصریح کرد: متاسفانه کارشناسان ارزیاب بیمه و دادگستری از ماده 
قانونی 1۹ بیمه استفاده نمی کنند. مدیرکل بیمه ایران در استان کرمان با بیان 
اینکه بر اساس قانون، بیمه ایران مکلف شــده بیمه شخص ثالث را صادر کند و 
سهم بیمه ایران در صدور بیمه شخص ثالث خیلی زیاد است اظهار کرد:7۸00  
میلیارد تومان در پنج سال گذشــته بیمه ایران عوارض پرداخت کرده در حالی 
که در صدور بیمه شخص ثالث هیچ عوایدی نداریم و حق بیمه ای که دریافت 

میشود به سازمان های دیگر پرداخت می شود.

معاون ســوادآموزی اداره کل آموزش 
و پرورش اســتان کرمان گفت: کتاب 
"سردار دل ها" در ســرفصل آموزشی 
ســازمان ســوادآموزی قرار گرفت. به 
گزارش ایرنا، محمد ضیاالدین، معاون 
سوادآموزی اداره کل آموزش و پرورش 
اســتان کرمان در نشســت مشترک 
اعضای شــورای معاونــان اداره کل و 
مدیران، روسا و اعضای شورای معاونان 

آموزش و پرورش شهرســتان ها و مناطق کرمان که به صــورت مجازی برگزار 
شــد، افزود: فرصت قرار گرفتن کتاب سردار دل ها در ســرفصل های آموزشی 
سازمان سوادآموزی برای کرمان فراهم شده اســت. وی ادامه داد: این کتاب به 
پیشنهاد اداره کل آموزش و پرورش اســتان کرمان، همکاری چند استان دیگر و 
این وزارتخانه تکمیل شده که بزودی جزو منابع تدریس قرار می گیرد و در هفته 
سوادآموزی با حضور مجازی 10 هزار نفر رونمایی می شود. ضیاالدینی در بخش 
دیگری از ســخنان خود تصریح کرد: با توجه به اینکه در فصل شناسایی و جذب 
ســوادآموز قرار داریم، به علت تغییر سامانه از پنجم شــهریور خللی ایجاد شد و 
امکان ثبت نام نداشــتیم و کلاس گذاری را نتوانستیم انجام دهیم لذا باید تلاش 
کنیم در این فرصت محدود حجم تحت پوشــش برای مناطق مختلف را تکمیل 
و در ســامانه ثبت کنیم. وی تاکید کرد: از مسئولان ســوادآموزی شهرستان ها 
و مناطق کرمان انجام تکالیف واگذاری خواســته شود و در جلسات تخصصی به 

پرسش ها و مشکلات آن ها پاسخ خواهیم داد.

در صدور بیمه شخص ثالث 
هیچ عوایدی نداریم

کتاب »سردار دل ها« در سرفصل آموزشی 
سازمان سوادآموزی قرار گرفت

افزایش مرگ های
 کرونایی استان
2055 قربانی

عملکرد صنعت بیمه در برنامه 
ششم توسعه راضی کننده نیست

خبر

خبر 

خبر

در حالی که مردم روستای سالارآباد شهداد شب ها از ترس سیلی دیگر خواب ندارند بخشداری 
اعزام لودر برای احداث سیلبند را به بعد از بحران وعده می دهد. روزهای پایانی فروردین ماه بود 
که بارش شدید باران و سیل ظرف چند ســاعت تمام هستی و حاصل دسترنج مردم روستاهای 
شهداد را با خود برد. رودخانه ها در منطقه طغیان کردند تعدادی از روستاها در محاصره سیلاب 
قرار گرفتند، راه ارتباطی برخی از روستاها بسته شد و آسیب زیادی به زیرساخت های روستایی 
از جمله آب، برق و ارتباطات وارد شده است. روستائیان نیز در سیلاب ها آسیب زیادی دیدند و 

منازل مسکونی، احشام و باغات مردم دچار آبگرفتگی شد.

م 
سنی

س: ت
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دادستان عمومی و انقلاب شهرستان جیرفت ضمن بازدید از پیش اعلام نشده از کلانتری ها، حوزه ها و 
پایگاه های بسیج این شهرستان، گفت: نظارت، به عنوان یکی از مهم ترین مولفه های ارتقاء سلامت اداری 
و کاری به شمار می رود و هیچ نهاد و فردی در مجموعه های مختلف نباید خود را مصون از نظارت بداند.

خبرگزاری میزان - حسین سلامی، دادستان عمومی و انقلاب شهرستان جیرفت ضمن بازدید از پیش 
اعلام نشده از کلانتری ها، حوزه ها و پایگاه های بسیج این شهرستان، گفت: بازدید های حقوق شهروندی 
در راستای دستورالعمل های قوه قضاییه و به منظور شناسایی نقاط قوت و ضعف برنامه های در دست اجرا، 
انجام می شود.دادستان عمومی و انقلاب شهرستان جیرفت در حاشیه این بازدید و در گفت وگو با میزان 
بیان کرد: بازدید های سرزده و دوره ای از مراجع تحت نظارت دادستانی از جمله مراجع انتظامی و حوزه ها و 
پایگاه های بسیج در راستای حفظ حقوق شهروندی، احیاء حقوق عامه و نظارت بر ضابطین انجام می شود 
و به یقین موجب ارتقای کیفیت و تسهیل خدمات رسانی به مردم خواهد شد.دادستان عمومی و انقلاب 
شهرستان جیرفت، صحبت با افراد تحت قرار و بازداشت شده، بررسی وضعیت بازداشتگاه ها و نظارت بر روند 
رسیدگی به پرونده ها را مورد اشاره قرار داد و افزود: با توجه به شیوع بیماری کرونا، بررسی وضعیت بهداشت 

و سایر تجهیزاتی که با تکریم ارباب رجوع و حقوق شهروندی مرتبط می شود.

بازدید دادستان جیرفت
از کلانتری ها

رئیس مخابرات منوجان گفت: قطع فیبر نوری خطوط تلفن واینترنت در منوجان را مختل و 
بسیاری از مشاغل را دچار مشکل کرد.حامد سالاری رئیس اداره مخابرات شهرستان منوجان 
درگفتگو با خبرنگار گروه استان های باشگاه خبرنگاران جوان از کرمان، گفت: صبح دیروز  به 
علت حفاری های آب وفاضلاب برای تعویض لوله های فرسوده  ،خطوط فیبرنوری در منطقه 
سرراس  این شهرستان قطع شد.او افزود: باپیگیری وتلاش پرسنل مخابرات برای ترمیم 
فیبرنوری ساعتی قبل این مشکل برطرف شده است.سالاری از صبر وحوصله مردم در رفع 
مشکل قدردانی کرد و گفت: تمام تلاش ما این است خدمات مطلوب به مردم ارائه شود.رئیس 
اداره مخابرات شهرستان منوجان درباره راه اندازی اینترنت پرسرعت دراین شهرستان جنوبی 
گفت:  پیگیری های لازم انجام شده و در تلاش هستیم هرچه سریع تر اینترنت پرسرعت در 
شهرستان برقرار و مردم از سرعت بیشتری در اینترنت مصرفی برخوردار شوند.او تصریح 
کرد: زمستان سال گذشته به سبب باران شدید وطغیان رودخانه های فصلی چندین بار خط 
فیبرنوری در جنوب کرمان درمحور های جیرفت -کهنوج به منوجان قطع وخطوط تلفن و 
اینترنت را دچار مشکل کرده بود که امیدواریم با اتخاذ تدابیر لازم امسال این اتفاق رخ ندهد .

اختلال در فیبر نوری مشاغل منوجان 
را تعطیل کرد

فرماندار و رییس ستاد مدیریت بحران جیرفت با اشاره به هشدارهای هواشناسی گفت: مردم از تردد در 
حاشیه رودخانه ها و مسیل های این شهرستان خودداری کنند.به گزارش ایرنا، ابوذر عطاپور وزیری شامگاه 
شنبه با اعلام این خبر به رسانه ها اظهار داشت: بر اساس گزارشات سازمان هواشناسی تا سه شنبه هفته جاری 
شاهد بارش باران و کاهش دما در برخی از نقاط شهرستان جیرفت هستیم لذا مردم از سفرهای غیر ضروری 
پرهیز کنند.وی با بیان اینکه شهرستان جیرفت دارای 2 محور برف گیر در ساردوئیه و جبالبارز است، گفت: 
رانندگان و مسافرانی که قصد سفر دارند با تجهیزات کامل در این محورها تردد کنند.فرماندار جیرفت ادامه 
داد: رانندگان قبل سفر از سالم بودن بخاری، برف پاک کن و سلامت فنی خودرو و همچنین داشتن سوخت 
کافی اطمینان حاصل کنند تا دچار حادثه نشود.وی تاکید کرد: با توجه به هشدارهای هواشناسی مبنی 
بر بارش باران و جاری شدن سیلاب، شهروندان و عشایر از نزدیک شدن به حاشیه رودخانه ها خودداری 
کنند.عطاپور وزیری از آماده باش ستاد مدیریت بحران جیرفت خبر داد و گفت: با توجه به احتمال بروز 
سیلاب، اعضای ستاد مدیریت بحران این شهرستان برای مقابله با پیامدهای آبگرفتگی و سیلاب احتمالی 
آماده هستند.وی اظهار داشت: کشاورزان جیرفتی خطر سرمازدگی را جدی بگیرند و اقدامات لازم را برای 

جلوگیری از خسارات احتمالی انجام دهند.

فرماندار جیرفت: مردم از تردد در حاشیه 
رودخانه ها خودداری کنند

خبرخبر

 مدیر امور بــرق جیرفت گفــت: تمامی 
خدمات شرکت توزیع نیروی برق در این 
شهرستان به صورت غیرحضوری و از طریق 
نرم افزار برقِ من ارائه می شــود.به گزارش 
ایرنا، غلامعباس انجام شعاع روز یکشنبه 
در گفت و گو با خبرنگار ایرنا هدف از ارائه 
غیرحضوری خدمات برق توســطبرنامه 
اندروید »بـــــرق مــن« را افزایش سرعت 
و کیفیت، صرفه جویــی در وقت، هزینه و 
سهولت دسترسی به خدمات و همچنین 
جلوگیری از انتشار ویروس کرونا دانست.
وی گفت: مشترکان می توانند با نصب این 
اپلیکیشن از طریق برنامه های گوگل پلی 
و بازار از خدمات غیرحضــوری اداره برق 
بهره مند شــوند.مدیر امور برق جیرفت با 
بیان اینکه مراجعه کننــدگان برای ارائه 
مدارک قانونی مورد نیــاز به منظور ثبت 
و پیشــبرد خدمات درخواســتی خود در 
حوزه برق، نیازی به مراجعه به هیچ یک از 
مناطق شرکت برق ندارند، از ارائه مدارک، 
پیگیری درخواست، پرداخت هزینه های 
قانونی و حتی تایید و ثبت قرارداد و تمامی 
فرآیندهای کاری برق از طریق برنامه برقِ 
من خبر داد.وی نصب این برنامه اندرویدی 
را به تمامی شهروندان توصیه کرد و افزود: 
با نصب این اپلیکیشن به راحتی در منزل 
خود خدمات امور برق را دریافت می کنید.
انجم شعاع راه اندازی اپلیکیشن »بـــــرق 
مــن« را نتیجه اقدامات هوشمندانه شرکت 
توانیر دانست و گفت: در این نرم افزار حتی 
مستاجران هم می توانند به آسانی تسویه 
حســاب برق را در هر تاریخــی به صورت 
آنلایــن )بَرخــط( دریافت کننــد.وی با 
بیان اینکه در  **اپلیکیشن "بـــــــرق 
مــن*"همه می توانند قبض خانه و مغازه یا 
هرتعداد اشتراک دیگه رابه سادگی ببینند، 
مدیر امور برق جیرفت اظهار داشت: در این 
نرم افزار ده ها امکان دیگر همچون مقایسه 
مصرف برق طی چند ســال اخیر، سوابق 
پرداخت و حتی نمودارهــای مصرف، در 
دسترس اســت.جیرفت با 316 هزار نفر 
جمعیت در فاصله 230 کیلومتری جنوب 

کرمان واقع شده است.

یونس میجانی مدیــر کانون امام علی 
)ع( جیرفت گفت: یکی از برنامه های 
شاخص طرح ملی ایران قوی، رواق نور 
است و در همین راســتا دوره آموزش 
تفســیر قرآن کریم در حال برگزاری 
است.»یونس میجانی« در گفت و گو با 
خبرنگار خبرگزاری شبستان از جنوب 
کرمان، با اشــاره به اجرای طرح ملی 
ایران قوی، گفت: یکــی از برنامه های 
شــاخص این طرح، رواق نور اســت و 
در همین راســتا دوره آموزش تفسیر 
قرآن کریــم در حال برگزاری اســت.

مدیر کانون فرهنگــی هنری امام علی 
)ع( شــهر جیرفــت افزود: تــا قبل از 
وضعیت قرمز و نارنجی کرونا در سطح 
شهرستان جیرفت، این دوره آموزشی 
روزانه پس از اقامه نماز صبح با رعایت 
پروتکل های بهداشتی برگزار می شد 
و اکنون به صــورت مجازی برگزار می 
شــود. وی بیان کرد: در دوره آموزش 
تفســیر قرآن کریم که توســط استاد 
بهرامی از فعــالان قرآنی کانون برگزار 
می شود، تفسیر نور از اســتاد قرائتی 
تدریس می شــود.میجانی ابراز کرد: 
علاوه بــر این نیز دوره هــای آموزش 
روخوانی و روانخوانــی قرآن کریم هر 
یک شنبه شب بعد از اقامه نماز مغرب 
و عشــا برگزار می شــود.مدیر کانون 
فرهنگی هنــری امام علی )ع( شــهر 
جیرفت اظهار کرد: در گام دوم انقلاب 
اسلامی، فعالیت های قرآنی را سرلوحه 
برنامه های کانــون قرار دادیم تا از این 
طریق معارف قرآنــی را ترویج دهیم.

وی عنوان کرد: سال گذشته در اولین 
رویداد ملی فهما کانون فرهنگی هنری 
توانست با تلاش های اعضای کانون و 
حمایت های هیئت امنای مسجد حائز 
کسب رتبه برتر شــود و اکنون نیز به 
منظور شــرکت در دومین رویداد ملی 
فهما که در قالب طرح ملی ایران قوی 
در حال اجرا است، فعالیت های کانون 
را منطبق با این طرح ملی اجرا کرده و 
در ســامانه بچه های مسجد بارگزاری 
می کنیم.میجانی در خاتمه تاکید کرد: 
طرح ملی ایران قوی زمینه رقابت سالم 
کانون های فرهنگی هنری مســاجد با 
یکدیگر را فراهم کــرده و راهکارهایی 
برای ســاماندهی فعالیت های کانون 
های فرهنگی هنری مســاجد در ایام 

کرونایی ارائه کرده است.

مدیرکل بهزیستی استان کرمان با بیان اینکه 
خلاء قانونی برای پیشگیری از معلولیت های 
مادرزادی نداریم گفت: اما در اجرای قانون 
مشکلاتی وجود دارد.به گزارش خبرگزاری 
تسنیم از کرمان ، عباس صادق زاده شامگاه 
گذشته در جمع خبرنگاران با بیان اینکه 
راه پیشگیری از معلولیت های مادرزادی 
آگاهسازی جامعه است اظهار داشت: افتخار 
مردم کرمان و همت نمایندگان استان است 
که قانون برای پیشگیری از معلولیت های 
مادرزادی را به تصویب رساندند.وی با اشاره 
به اینکه خلاء قانونی برای پیشگیری از 
معلولیت های مادرزادی نداریم اما در اجرا 
مشکلاتی وجود دارد گفت: دولت هزینه 
آزمایشات ژنتیک بدو ازدواج را پرداخت 
می کند و باری بر دوش خانواده ها نیست.
مدیرکل بهزیستی استان کرمان با بیان اینکه 
سالانه 35 تا 40 هزار معلول ژنتیکی در کشور 
داریم که از این تعداد حدود چهار هزار نفر 
معلول ژنتیکی در استان کرمان متولد می شود 
افزود: در بستر فرهنگسازی و عزم عمومی 
می توانیم قانون را اجرایی کنیم.وی با اشاره به 
اینکه مدت ها خلاء قانونی را بهانه می کردیم 
تا اینکه اسفند 96 این قانون به تصویب رسید 
و فروردین 97 دولت به دستگاه ها این قانون را 
ابلاغ کرد ادامه داد: بعد از اجرایی شدن قانون 
تفاوت زیادی در بروز معلولیت ها ایجاد نشده 
است.صادق زاده با اشاره به اینکه پیام قانون 
است که آحاد جامعه باید کمک کنند تا 
زندگی راحت و مستقل برای معلولان ایجاد 
شود گفت: 12 هزار میلیارد تومان نیز برای 
اجرای این قانون اعتبار اختصاص داده شد 

اما فقط ده درصد از این مبلغ تخصیص داده 
شد که با این مبلغ جزئی هیچ کاری نمی توان 
کرد.وی با بیان اینکه مناسب سازی محیط 
یک مسیر اصلی است برای اینکه از توانمندی 
معلولان استفاده کنیم ادامه داد: وقتی معلول 
ما نتواند به جامعه وارد شود چگونه می تواند 
توانمندی خود را به نمایش بگذارد؟مدیرکل 
بهزیستی استان کرمان گفت: شهرداری 
کرمان اقدامات قابل تقدیری انجام داده با این 
وجود هنوز هم خیلی از اماکن عمومی و معابر 
شهری برای ورود معلولان مناسب نیست.وی 
با اشاره به اینکه در استان کرمان در سال 98 
فقط برای شش نفر از معلولان توانستیم در 
بستر قانون ایجاد اشتغال کنیم افزود: قانون 
3 درصد سهم اشتغال معلولان بسیار حد 
پایینی را در نظر گرفته و باید این سهمیه 
ارتقا پیدا کند.صادق زاده با اشاره به اینکه از 
نمایندگان مجلس درخواست داریم که قانون 
سه درصد اشتغال معلولان را حداقل به 10 
درصد افزایش دهند گفت: بخش خصوصی 

نیز اگر چه تکلیف قانونی ندارد اما وظیفه دارد 
که در به کارگیری افراد برابر مسئولیت های 
اجتماعی از معلولان نیرو بگیرد.وی با بیان 
اینکه پرداخت حق بیمه سهم کارفرما در 
به کارگیری معلولان توسط بهزیستی متقبل 
شده است که مشوق خوبی است افزود: 
متقاضی پشت نوبتی دریافت ویلچر معمولی 
در استان کرمان نداریم.مدیرکل بهزیستی 
استان کرمان ادامه داد: بعضی از معلولان 
درخواست ویلچر برقی دارند که متأسفانه 
قیمت آن از 15 میلیون تومان به 50 میلیون 
تومان افزایش پیدا کرده است و تهیه آن با 
این اعتبارات امکان پذیر نیست.وی با بیان 
اینکه شهریه تمام دانشجویان دارای معلولیت 
توسط بهزیستی پرداخت می شود و تا مقطع 
دکترا نیز حمایت می شود و هیچ مشکلی از این 
بابت نیست افزود: هیچ دانشگاهی نمی تواند 
دانشجوی دارای معلولیت را از انتخاب واحد 
دانشجویی که شهریه اش پرداخت نشده 

جلوگیری کند و منع قانونی دارد.

سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا با بیان این که 
میزان رعایت شیوه نامه ها به بالای 85 درصد 
رسیده است گفت: »ما سه موج را در کشور سپری 
کردیم که موج سوم بیماری کرونا در کشور نزولی 
است و این نشان می دهد رعایت دستورالعمل های 
بهداشتی چقدر موثر است«.به گزارش باشگاه 
خبرنگاران جوان سراسری،  علیرضا رئیسی 
شامگاه شنبه 15 آذرماه، در برنامه ی گفت وگوی 
ویژه ی خبری با اشاره به رعایت شیوه نامه های 
بهداشتی از سوی مردم، بیان کرد: »در یک ماه 
گذشته میزان رعایت شیوه نامه ها به بالای 85 
درصد رسیده است و نویدبخش این است که ما 
در کنترل اپیدمی می توانیم موفق باشیم.رئیسی 
افزود: »پیش بینی می شد ما در نیمه ی آذرماه 
مرگ ومیر بیش از یک هزار مورد داشته باشیم، 
اما خوشبختانه با همت مردم پیش بینی درباره ی 
ایران محقق نشد، اما پیش بینی ها برای سایر 
کشور ها محقق شد. ما سه موج را در کشور سپری 
کردیم و موج سوم بیماری کرونا در کشور نزولی 
است و این نشان می دهد رعایت دستورالعمل های 
بهداشتی چقدر موثر است«.وی اظهارکرد: 
»اعمال محدودیت ها در ایران، 5 و 14 آبان و یک 
آذر ماه بود و این اعمال محدودیت ها خیز بلند 
بیماری را شکاند و روند نزولی است. در استان های 
اردبیل، قزوین، گلستان و گیلان و مازندران روند 
بیماری صعودی بوده و این روند صعودی در 
استان های شمالی مربوط به سفر های چهار هفته 
پیش مردم به این استان هاست«.سخنگوی ستاد 
ملی مقابله با کرونا افزود: »از 64 شهر قرمز فعلی، 
11 شهر روند نزولی کندی دارند و هفت شهر 

وضعیت صعودی دارند که بی تردید این شهر ها 
نیاز به افزایش مراقبت دارند، عمده ی استان هایی 
که الان روند نزولی متفاوتی نسبت به سایر نقاط 
کشور دارند و شاید روند ثابت و گا ها صعودی 
دارند، استان های شمالی هستند؛ استان گلستان، 
گیلان و مازندران از استان هایی هستند که 
روندشان صعودی شده است«.وی ادامه داد: »در 
استان قزوین هم گرچه روند بیماری کند شده، ولی 
هنوز روند نزولی به شکل قوی آغاز نشده است و 
نیاز است مراقبت ها بیشتر باشد، در استان اردبیل 
هم وضعیتی داریم که نیاز است محدودیت ها در 
آنجا افزایش پیدا کند تا شاهد کاهش موارد بستری 
باشیم«.رئیسی با اشاره به این که تغییر وضعیت ها 
و تغییر سطح هشدار کاملا متغیر و ناپایدار است 
و وابسته به میزان رعایت دستورالعمل ها است 
خاطرنشان کرد: »اگر وضعیت رعایت شیوه نامه ها 
به سمت کاهش و غفلت برود، متاسفانه سریعا 
بیماری برمی گردد و شهر ها قرمز می شوند و 
مجبوریم محدودیت ها را افزایش دهیم«.وی 
گفت: »اگر نکات بهداشتی به خوبی رعایت نشود، 

مجبوریم محدودیت ها را بیشتر کنیم، به همین 
دلیل درخواست ما از مردم این است که موضوع 
را جدی بگیرند لذا تغییر وضعیت شهر ها از قرمز 
به نارنجی به معنای از بین رفتن بیماری یا ضعیف 
شدن ویروس نیست، تنها معنی آن رعایت نکات 
بهداشتی از سوی مردم است«.وی بیان کرد: 
»بعد از دو هفته می توان شاهد کاهش مراجعات 
سرپایی به مراکز درمانی باشیم و بعد از حدود 
پنج هفته موارد مرگ و میر در نتیجه ی رعایت 
شیوه نامه ها و اجرای محدودیت ها کاهش پیدا 
می کند، موج سوم بیماری کرونا در کشور نزولی 
است«.رئیسی با اشاره به دو مصوبه ستاد گفت: 
»مصوبه ی اول منع تردد از ساعت 9 شب تا 4 صبح 
در شهر های نارنجی علاوه بر شهر های قرمز است، 
این محدودیت قبلا در شهر های قرمز اعمال شده 
بود، اما برای شهر های در وضعیت نارنجی کرونا هم 
منع تردد شبانه مصوب شد، یعنی در 278 شهری 
که نارنجی هستند، منع تردد شبانه اعمال می شود 
و با توجه به قید جمعیتی که گذاشته شده، این 

مصوبه اجرایی می شود«.

موج  سوم  بیماری کرونا  در کشور نزولی  است
خلاء قانونی  برای  پیشگیری  از  معلولیت های 

مادرزاد  نداریم|  در اجرا  مشکل  داریم

مهلت ثبت نام برای دریافت انواع وام های صندوق رفاه دانشجویان 
وزارت علوم، تحقیقات و فناوری تا 15 دی ماه تمدید شد.در 
آیین نامه ی اعطای وام های دانشجویی آمده است که به دانشجویان 
ورودی جدید در نیم سال اول تحصیل بدون احتساب معدل وام 
اختصاص می یابد.به گزارش ایرنا سراسری، صندوق رفاه پیش از 
این در بخشنامه ای جدول زمان بندی ثبت وام های دانشجویی در 
نیم سال اول سال تحصیلی 1400-1399 را به دانشگاه ها و مراکز 
آموزش عالی اعلام کرده بود، اما با در نظر گرفتن وضعیت حضور 
حداقلی کارکنان دانشگاه ها در شرایط ناشی از تشدید شیوع بیماری 
کرونا و تعطیلی آموزش حضوری بسیاری از دانشگاه ها و مراکز آموزش 
عالی، همچنین به منظور حمایت بیشتر از دانشجویان و رفع مشکلات 
دانشجویان به دلیل حضور نیافتن در دانشگاه ها، این مهلت دوباره 
تمدید شد.بر اساس اعلام صندوق رفاه دانشجویان، برای حمایت 
بیشتر از دانشجویان مشمول دریافت وام ودیعه مسکن و بهره مندی 
حداکثری آنان از این وام و کاهش مشکلات ناشی از مراجعه به بانک و 
معرفی ضامن، در نیم سال جاری وام ودیعه ی مسکن متاهلی از طریق 
صندوق رفاه پرداخت خواهد شد.در آیین نامه ی اعطای وام های 
دانشجویی آمده است که به دانشجویان ورودی جدید در نیم سال 
اول تحصیل بدون احتساب معدل وام اختصاص می یابد.وام های 
تحصیلی و مسکن به دانشجویان روزانه تمام وقت دانشگاه های 
دولتی- مراکز وابسته به دستگاه های اجرایی و آموزشکده های فنی و 
حرفه ای، وام ویژه ی دکتری به دانشجویان دوره ی روزانه ی تمام وقت 
مقطع دکتری ناپیوسته و پیوسته واجد شرایط دانشگاه های دولتی 
و مراکز وابسته به دستگاه های اجرایی تعلق می گیرد.همچنین وام 
ضروری به دانشجویان روزانه ی تمام وقت دانشگاه های دولتی - مراکز 
وابسته به دستگاه های اجرایی و آموزشکده های فنی حرفه ای، وام 
شهریه به دانشجویان نوبت دوم دانشگاه های دولتی - مراکز وابسته به 
دستگاه های اجرایی و آموزشکده های فنی حرفه ای و نیز دانشجویان 
شهریه پرداز دانشگاه های پیام نور - غیردولتی و غیرانتفاعی - جامع 
علمی کاربردی و آزاد اسلامی تعلق می گیرد. وام تحصیلی به منظور 
کمک به گذران زندگی دانشجویان روزانه ی دانشگاه های دولتی و 
دانشجویان کم بضاعت اعطا می شود. دریافت این وام فقط در نیم سال 
اول به شرطی که از مجموع تعداد نیم سال های مقرر تجاوز نکند، 
بلامانع اعلام شده است.وام ضروری به منظور کمک به تامین بخشی 
از هزینه های ضروری دانشجویان روزانه ی تما م وقت دانشگاه های 
دولتی در رویدادهای مختلف از جمله حوادث و بلایای طبیعی، شرایط 
خاص، ازدواج، تولد فرزند، همچنین حمایت از دانشجویان برتر، نمونه 
کشوری، مبتکر، قهرمان ورزشی و توان خواه پرداخت می شود.وام 
ویژه ی دکتری به منظور کمک به پیشبرد امور تحصیلی دانشجویان 
مقطع دکتری تحصصی ناپیوسته و آن دسته از دانشجویان مقطع 
دکتری پیوسته که امتحان جامع خود را با موفقیت گذرانده اند، در 

دوره ی روزانه تمام وقت دانشگاه های دولتی پرداخت می شود.

گزارش

فرصت یک ماهه 
برای ثبت نام وام دانشجویی

خدمات شرکت 
برق در جیرفت 

غیرحضوری شد

اجرای طرح ملی 
»ایران قوی، 

رواق نور« در جیرفت
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کاغذ جنوب

طرح انتقال آب از رودخانه هلیل رود، از ابتدای اجرا، 
دغدغه مردمان جنوب استان  و فعالان محیط زیست 
بوده و است،اجرای این طرح علیرغم اینکه با مخالفت های 
گسترده ای روبرو بود و حتی در مقطعی متوقف شد، 
همچنان در جریان است، اظهارات زینی وند استاندار 
کرمان در مورد این طرح ، نگرانی ها را افزایش داده است ، 
زینی وند بر ادامه این طرح تاکید دارد.برای  بررسی اثرات 
این طرح  با محمد درویش یکی از فعالان محیط زیستی 
کشور است به گفتگو نشستیم، در ادامه بخشی از این 

گفتگو را می خوانید . 
 - نظر شما در مورد طرح های انتقال آب و به 

خصوص طرح انتقال آب رودخانه هلیل رود به 
کرمان ، چیست؟

    به طور کلی طرح های انتقال آب در ایران نابخردانه 
هستند و صد درصد به ضرر رژیم آب شناختی و حوضه 
آبریز تمام می شود . وحتی حوضه مبدا هم در دراز مدت 
آسیب می بیند.اما  در مورد رودخانه هلیل رود و انتقال 
آب از حوضه آبریز هلیل رود در استان کرمان، وضعیت 
به مراتب بحرانی تر هم است، زیرا در شرایط کنونی هم، 
پایاب رودخانه هلیل رود و جازموریان به شدت با کمبود 
آب روبرو است و از طرفی  تالاب جازموریان ، یکی از 
بزرگترین پهنه های  تولید گرد و خاک در کشور است. 
حالا اگر چنین طرحی اجرا شود علاوه بر اینکه به  قطب 
کشاورزی استان کرمان که جیرفت است به شدت آسیب 
می زند، تالاب جازموریان هم به صورت کامل از دست 
می رود و این چشمه تولید گرد و خاک،  هموطنانمان 
را  در منطقه  سیستان و بلوچستان ، جنوب کرمان و 
فارس تحت تاثیر قرار می دهد. اصولا هیچ جای دنیا به 
بهانۀ آباد کردن یک قسمت از کشور یا یک منطقه، یک 
منطقه دیگر را ناآبادان کنند و به بهانه آباد کردن شمال 
استان، جنوب استان را نابود و تخریب کنند! این طرح از 
نظر منافع ملی و رفتارهای راهبردی کاملا خطا است. 
استان کرمان  به دلیلی جاذبه های منحصر به فرد خودش 
در حوضه کهن تاریخی که دارد یا در حوزه چشم انداز های 

ناب بیابانی  که دارد، می توانند بسیار از لحاظ اقتصادی 
پیشرفت کند. البته اگر چیدمان طرح هایش  به درستی 
انجام شود باید پیشرفت این استان را بر مبنای همین 
جذابیت ها طراحی کرد. وقتی به آنها بپردازیم، دیگر 
نیازی نیست که در استان کرمان، صنایع پر مصرفی مثل 
لاستیک بارز وجود داشته باشد یا صنایع آهن ، فولاد و 
پتروشیمی را بخواهیم گسترش دهیم، استان کرمان مثل 
یک ایران کوچک است، گرمترین نقطه کره زمین؛ شهداد 
در نزدیکی یکی از نقاط سرد کشور؛ روستای سیرچ واقع 
شده است  و این یعنی  استان جذابیت منحصر به فرد دارد.  
بسیاری از نقاط استان کرمان مانند منطقه حفاظت شده 
خبر یک سرمایه بزرگ گردشگری است. استان کرمان 
می تواند قطب انرژی خورشیدی و انرژی بادی کشور 
شود و این می تواند یک اقتصاد پایدار را رقم بزند،همیشه 
نباید همه راه های اقتصادی به کشاورزی و صنعت ختم 
شود همین تالاب جازموریان اگر بتواند به درستی تاب 
آوری خود را حفظ کند، می تواند در جذب گردشگر در 
بخش های صیادی،  پرنده نگری برای استان های کرمان، 

سیستان بلوچستان و فارس بسیار سودمند باشد.
  -آیا از نظر شما، این موضوع که آب انتقال 

یافته در این طرح، برای مصارف شرب است، 

طرح را توجیه پذیر می کند؟
 خیر، می توانیم با هزینه هایی به مراتب کمتر از طرح های 
انتقال آب، مشکل آب شرب را حل کنیم ،با بازچرخانی 
آب ،با استفاده از آب های خاکستری یا با تغییر الگوی 
مصرف. اگر شهر کرمان یک میلیون نفر جمعیت داشته 
باشد،  در سال حدود  100 میلیون متر مکعب آب نیاز 
دارند، این 100 میلیون را به راحتی می توانیم با هزینه 
هایی به مراتب کمتر تامین کنیم. هدر رفت آب در شبکه 
آبی کرمان  با توجه به گزارش ها، حداقل 30 درصد 
است  که می توان جلوی آن را گرفت.از طرفی در بخش 
کشاورزی هم راندمان آبیاری، حدود 35 درصد است 
یعنی 65 درصد آب را در این بخش هدر می رود  و اگر 
تنها 10 درصد این راندمن را بهبود ببخشیم  و افزایش 
دهیم، می توانیم چیزی حدود 150 میلیون متر مکعب 
صرفه جویی کنیم، حالا صرفه جویی در صنایع هم که 
در کنار همه این ها بسیار موثر است . پس به راحتی، با 
بهبود سیستم های مصرفی می توان این نیاز را جبران 
کنیم، بدون اینکه  این طرح اجرا شود. با تعویض لوله های 
فرسوده ،می توانیم جلوی هدر رفت شبکه آبرسانی را 
گرفت، الگوهای کشت را تغییر داد و حتی با تغییر الگوها 
صنعتی،  کرمان را به قطب گردشگری  تبدیل کرد و نیاز 

دراز مدت آب را هم کم کرد.

   -گفته می شود به دلیل اینکه این طرح تا 
مراحل انتهایی پیشرفته و هزینه زیادی داشته 
است، امکان توقف آن وجود ندارد، نظر شما در 

مورد این ادعا چیست؟
این حرف را در مورد همۀ پروژه های مخرب کشور 
می زنند به طور مثال  در مورد سد »گتوند« گفتند،  چون 
تا حالا 800 میلیارد تومان هزینه کرده ایم باید پروژه را 
تمام کنیم، طرح ادامه پیدا کرد و  و سه هزار و  800 میلیار 
تومان دیگر هم هزینه شد، بعد از آن فهمیدند که طرح 
اشتباه بوده است ،حالا برای تخریب هم  9 هزار میلیارد 
تومان هزینه صرف می شود، این سوال مطرح شد  که چرا 
باید تخریب کنیم؟ ، پاسخ این است هر کجا، جلوی ضرر 
را بگیرم منفعت است.این دلیلی که می گویند منطقی 
نیست، که چون ما  کار را شروع کرده، مجبوریم تمام 
کنیم. چرا وقتی می توانیم بدون تنش  مشکلی را حل 
کنیم این همه تنش، حداقل بین مردم شمال و جنوب 
کرمان ایجاد کنیم، به جای آن همین مسئولان تصمیم 
بگیرند، لوله کشی فرسوده را بهبود ببخشند یا از آن 
مهمتر  سیستم فاضلاب و تصفیه خانه ها را ارتقاء بدهند.
این کارها  به مراتب خردمندانه تر است،  باید توجه به این 

موارد  به یک مطالبه ملی تبدیل شود .

بازچرخانی آب جایگزین انتقال آب هلیل شود
*شرایط انتقال آب از حوضه آبریز هلیل رود بسیار بحرانی است و منجر به نابودی تالاب جازموریان می شود

*  هیچ جای دنیا برای آبادانی یک منطقه ای، منطقۀ دیگری را نا آباد  نمی کنند
* انتقال آب هلیل رود آسیب شدیدی به کشاورزی جنوب کرمان وارد  می کند

محمد درویش، فعال محیط زیست در گفت وگو  با  کاغذوطن مطرح کرد

  نجمه سعیدی
سردبیر
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تا ۱۵ دی ماه تمدید شد؛

سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا:

   محمد درویش، 
کنشگر محیط 
زیست، پژوهشگر 
و کویرشناس 
است، او سال ها 
به عنوان محقق 
حوزه بیابان و 
شناخت مولفه های 
بیابان زایی فعالیت 
می کند.
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کتاب خروج اضطراری
کتاب خروج اضطراری اثری از نویسنده ایتالیایی، 
اینیاتسیو سیلونه است که شامل چند داستان کوتاه 
و یک مقاله بلند است. سیلونه در این مقاله به شکل 
مفصل درباره زندگی خود و اینکه چه چیزهایی باعث 
شد تا به حزب کمونیسم ایتالیا محلق شود و سپس از آن 
خارج شود می پردازد. همچنین در این مقاله از جایگاه 
ادبیات و نوشتن صحبت می کند.سیلونه در سال 1900 
میلادی در دهکده ای از استان عقب مانده »آبروتس« 
در ایتالیا به دنیا آمد. پدرش خرده مالک بود و بر اثر 
یک بحران دار و ندار خود را فروخت و برای مدتی به 
برزیل رفت. زلزله ای که در سال 1915 رخ داد سیلونه 
را بی خانمان و خانواده او را نابود کرد. در ادامه زندگی 
سیلونه به فعالیت های سیاسی روی آورد و در سال 
1921 به عنوان نماینده »جوانان سوسیالیست« در 
کنگره بنیانگذاری حزب کمونیست ایتالیا شرکت کرد 
و پیوستن جوانان سوسیالیست را به حزب تازه تاسیس 
اعلام کرد.اینیاتسیو سیلونه با وجود »قوانین ویژه«ی 
رژیم موسولینی همچنان در ایتالیا ماند و به همراه 
آنتونیو گرامشی رهبری تشکیلات زیرزمینی حزب را 
به عهده گرفت. در این دوران چند بار غیاباً محاکمه شد 
و سرانجام برای فرار از دست پلیس فاشیسم به خارج 

گریخت.

فیلم اطلس ابر
رابرت فروبیشــر: این جهان با همان نیروهای غیبی می چرخد که قلب های 

ما با آن  می چرخد.

دیالوگ
شــرکت گوگل به مناسبت دویســت وپنجاهمین ســالروز تولد »لودویگ 
فان بتهوون« آهنگســاز معروف آلمانی یک کنســرت آنلاین میان قاره ای 

برگزار کرد.

موسیقی
خجالت نکش 

فیلمی به کارگردانی رضا مقصودی، نویســندگی رضا مقصودی و افرا جورابلو و 
تهیه کنندگی سید امیر پروین حسینی محصول سال 1396 است.

فیلم

عکس نوشت
می دانم !

آخر یک روز…

خسته می شود از نیامدنش
شوخی که نیست!

مگر آدم…
چقدر می تواند نیاید

عکس محمد خضری مقدم استاندار، مخالفان پروژه انتقال آب 
هلیل رود را به مذاکره دعوت کرد

اسـتاندار: پـروژه  انتقـال آب از هلیـل رود کـه دارد انجـام می شـود در آن پـول مملکـت 
هزینه شـده و همـه اعتبار آن تامین شـده اسـت. اگر بـه لحـاظ قانونی دوسـتان مواردی 
داشـته باشـند حتما بررسـی خواهیم کرد اما آیا شـما واقعا توقع دارید اسـتاندار طرحی 
را کـه در مرحلـه اتمـام اسـت، متوقـف کنـد؟ علـی زینی ونـد" 15 آذرمـاه در نشسـت 
مشـترک با تشـکل های دانشـجویی به مناسـب روز دانشـجو گفت: وی اسـتان کرمان را 
جـزء پرمصرف ترین اسـتان های کشـور به لحـاظ مصـرف آب دانسـت و بیان کرد: سـند 
سـازگاری با کم آبی کشـور تدوین شـده اسـت. در این سـند 13 میلیارد مترمکعب برای 
مدیریت معقـول آب باید مدیریت و صرفه جویی شـود که این اتفاق شـدنی اسـت. از این 
13 میلیارد مترمکعب 2 میلیارد متر مکعب سـهم اسـتان پهناور و پرمصرف کرمان است 
که البته اسـتان کرمـان فقط 50 درصـد آن را )یـک میلیـارد مترمکعب( پذیرفته اسـت 
و ظـرف مدت 5 سـال باید کشـاورزی اسـتان را مکانیـزه و آبیـاری چرخه  آبـی را هدایت 
و چاه هایـی که اضافه برداشـت داشـته و سـبب نشسـت زمین و شـوری آب می شـوند را 
باید مدیریت کنیم که بخشـی از فرهنگسـازی ایـن کار را باید دانشـگاه ها انجـام دهند و 
اگر این کار را نکنیم بسـیاری از شـهرهای ما در آینده به کویر و شـورزار و خالی از سـکنه 
تبدیل خواهند شـد که اتفاق شـوخی نیسـت.وی افـزود: پروژه هـای خطـوط انتقال آب 
به اسـتان جـدی هسـتند و از شـما مـی خواهیم که ایـن پـروژه هـا را هدایـت و حمایت 
کنید تا ایـن خطوط انتقـال آب به اسـتان بیاینـد. در حال حاضر سـه خط انتقـال آب در 
حال مطالعه و در دسـت انجام اسـت کـه باید با جدیت انجام شـود و هر سـه خـط امکان 
عملیاتی شـدن را دارند.وی تاکید کرد: شـما از من اسـتاندار هیچ توقع نداشته باشید که 
از کارهایی که فقط تحت تاثیر فضای سیاسـی و فشـار رسـانه ای باشـند به لحـاظ قانونی 
عقب نشـینی کنـم و اصلا هم نـه چنین عقـب نشـینی در قابوس منـی که برخواسـته از 
جنبش دانشـجویی شماسـت در هیچ زمینه ای نخواهیـد دید.زینی وند با تاکیـد بر اینکه 
آب مسـاله حساسـی برای اسـتان کرمان اسـت اظهار کرد: آب هلیل رود بسـیار اساسی 
و حیاتی برای جنوب اسـتان اسـت و بنده هـم دغدغه مـردم جازموریان و جنوب اسـتان 
کرمان را خوب می دانـم. منطقه رمشـک و جازموریان و ... را بهتر از شـماها می شناسـم. 
ایـن صداهایی کـه اکنـون درباره برخـی پروژه هـای آبـی در این منطقـه از جملـه پروژه 
انتقال آب از هلیل رود بلند شـده اسـت را باید روزی بلند می کردید کـه کلنگ یک طرح 
عظیم ملی کـه محیط زیسـت، وزارت نیـرو و ... ذیـل آن را امضـاء کرده اند، بـه زمین زده 
شـد. چرا حرف صادقانه از اسـتاندارتان می شـنوید برآشفته می شـوید؟ منطقی و اصولی 

و همین الان آمادگی بررسـی ایـن پروژه هـا را دارم.
پشت سر اجرای قانون محکم خواهم ایستاد

وی اضافه کرد: در پـروژه بام کرمان نیـز آمادگی بررسـی دارم اما به شـرطی که حرف ها 
منطقی و مسـتدل باشـند. بنده پشـت سـر اجرای قانون به عنوان نفر اول اجرایی استان 
محکم خواهم ایسـتاد امـا اگر حرفـی برگرفتـه از اغراض و حرف های سیاسـی باشـد در 
مقابل آن اغراض می ایسـتم ولو به قیمت متباری شـدن خودم  باشـد و اصل مسـئولیت 
در جمهـوری اسـلامی همیـن اسـت.وی افزود: چـون دربـاره هلیـل رود در این جلسـه 
مطرح شـده، عنوان می کنـم همانطور که قبـلا نیز گفتـه ام و اکنون نیـز می گویم پروژه  
انتقـال آب از هلیـل رود کـه دارد انجام می شـود در آن پـول مملکت هزینه شـده و همه 
اعتبار آن تامین شـده اسـت. اگر به لحاظ قانونی دوسـتان مواردی داشـته باشـند حتما 
بررسـی خواهیم کـرد اما آیا شـما واقعـا توقـع دارید اسـتاندار طرحـی را کـه در مرحله 
اتمام اسـت، متوقف کند؟ افرادی که دغدغه محیط زیسـتی این طـرح را دارند با محیط 
زیسـت در شـان جمهوری اسـلامی مذاکره کنند. مباحث را به صورت غیرکارشناسی به 
سـطح فضای مجازی نکشانید و حتما به مسـئولین محیط زیسـت و آب دستور می دهم 
با کسـانی کـه دغدغـه آب هلیـل رود را دارند مذاکـره کرده تا اغناسـازی صـورت گیرد.
اسـتاندار کرمان با اشـاره به وقـوع بلایای طبیعـی همچون سـیلاب، ریزگردهـا و گرد و 
غبار در اسـتان تصریح کرد: بخشـی از این مشـکلات را ترسـالی های چند سـال گذشته 
حل کـرده اسـت و پوشـش های گیاهـی کـه در منطقـه جازموریان بـه دلیـل بارندگی 
های اخیـر در ایـن منطقه به وجـود آمده بخشـی از ایـن مشـکل ریزگردهای اسـتان را 
حل کرده اسـت برای حل بخـش دیگر نیز بایـد تدبیرهـای لازم صورت گیـرد.وی ادامه 
داد: لایروبـی رودخانـه ها کـه در حـوزه جنـوب اسـتان باعث سـیل خیز شـدن منطقه 
شـده بود، هم اکنـون در حال انجـام اسـت و همه دسـتگاه ها را بسـیج کردیـم و از تمام 
امکانـات اسـتفاده خواهیـم کرد تـا بتوانیم هرچـه سـریعتر این لایروبـی ردوخانـه را به 
اتمام برسـانیم و مسـیر سـیلاب در شـمال و جنوب که از 500 متـر به 300 متـر تقلیل 
یافته بـود در حال باز شـدن هسـتند واعتباراتی به این مهم اختصاص داده شـده اسـت.
وی افـزود: بخشـی از اعتراضات مـردم جنوب اسـتان درباره سـد صفارود به حق اسـت. 
سرچشـمه هلیـل  رود را سـال ها پیـش دیـده ام و تا جایـی که اطـلاع دارم سـد جیرفت 
تاکنون سـرریز نشـده یعنی آبی از آن نیز بـه جازموریان نرفته اسـت اما آنطـوری که به 

بنده گفته اند سـد صفـارود بنا نیسـت همـه آب را ذخیـره کند.

عکس نوشت کافه کتاب

اتفاق

قلعه لشتان هرمزگان
»قلعه لشتان« در شش کیلومتری شمال شرقی 

شهرستان بندر لنگه ودر شمال روستای بارچاه واقع 
شده است. تاریخ بنای این قلعه به سدهٔ نهم هجری 

بر می گردد.

»عنبران« 
گلیمی که شهره جهانی است با طرح ها ونقش های 
اساطیری که دو فرهنگ استان اردبیل و گیلان را در 

هم می تند.

در سال گذشته در چنین روزی کاغذ وطن 
به کاهش بارندگی در استان کرمان 

پرداخت.

جاذبه

صنایع

سالگشت

 تجمع های هر روزه جلوی مرکز پخش فرآورده های نفتی کهنوج
@kahnujiha از صفحه

  دختـر شـهید سـلیمانی: بودجـه بنیـاد حـاج قاسـم را بـه مشـکلات مـردم 
@isna.news صفحـه از  دهیـد.   اختصـاص 

  در اینستاگرام چه خبر  در اینستاگرام چه خبر 

آوای محلی           

کله م گال اخوره ای بس نگاهی رنگ خَو داره
سَری ای پاتَرَف شَوباد بُشکی وَر پَتَو داره

مُغون ای دور اشناسوم بدون امتحان کِِردن
سُرون سرخی ادونوم مزه کُنگِ هَلَو داره

به شَص هفتادمتری خونشون پَر نازنه مرغی 
شش هفتایی برِارِ گُشنه ی جَهله بلََو داره

مو زیر بار خرجی نابروم دَر جون آفوری
که ای کَنچوک، دستی تا به مُچ وایه کَچَو داره

پسرخان خواستگاری بو و مِلکی پشت مَهری زَه
که چندین ساله درگیری"کَهورو"خوی"کَلَو" داره

بیا سَی کَن میون خُشکسال ای بَرکه ی غُرصَش
سَر هر بازه ای چشموم دو مَن تُخکار، یَو داره

صدای هلهله دَم گِفته ای تو صف چَماکی یون
به هر سون رو اگَردونوم ادیدوم که جلوداره

ارو  پُشت سری یَه بافه مُود گندمی دولون
خدا خَوی داس ماه نو رَدی کَصتِ درو داره

شاعر : ایرج انصاری فرد

         در توییتر چه می گویند؟

فراخوان دومین جشنواره »چلچراغ آسمانی« باهدف 
تبلیغ و ترویج معارف قرآن و عترت در فضای مجازی و 
شناسایی استعدادهای برتر در زمینه تولیدات رسانه ای 

اعلام شد.

مدیرعامل شــرکت مادر تخصصی توسعه ایران گردی 
و جهان گردی گفت: اگر شــرایط مطلوب باشد و ستاد 
ملی مقابله کرونا مجوز بدهد نمایشــگاه گردشگری و 

صنایع دستی 4 تا 7 اسفند 99 برگزار می شود.

داوران چهارمین دوره جایزه دفتر شعر جوان )قیصر امین پور( 
هیچ اثری را حائز رتبه نخست تشخیص ندادند، کتاب شعر 
»دهاندره« ســروده علی ارجمند رتبــه دوم و »زاویه« اثر 

رحمت الله رسولی مقدم رتبه سوم را کسب کردند.


